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Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Szanowni Państwo rozpoczynamy sprawdzanie listy obecności, proszę zaznaczać obecny, 

proszę już zasiadać na sali obrad i salach obok. Czy już wszyscy z Państwa wcisnęli przycisk 

obecny? Proszę o wyświetlenie listy. Pan Radny Andrzej Hawranek nieobecny, Pan  Radny 

Józef Jałocha nieobecny usprawiedliwiony, Pan Bolesław Kosior nieobecny, Pani Teodozja 

Maliszewska nieobecna usprawiedliwiona, Pani Agata Tatara nieobecna. Stwierdzam kworum 

uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Otwieram posiedzenie LXXVII Sesji Rady 

Miasta Krakowa zwołanej, jako sesję nadzwyczajną na wniosek grupy Radnych zgodnie z art. 

20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. Serdecznie witam Panie i 

Panów Radnych, witam Pana Sekretarza, witam wszystkich mieszkańców miasta Krakowa 

przybyłych na tą sesję, oglądających nas za pośrednictwem transmisji on-line jak też 

biorących udział w sesji poprzez program MMS Teams. Oczywiście informuję wszystkich 

Państwa, że Sesja Rady Miasta Krakowa jest transmitowana on-line, a jej przebieg jest 

rejestrowany. Pliki wideo z Sesji Rady Miasta Krakowa są publikowane w Biuletynie 

Informacji Publicznej Miasta Krakowa. Proponowany, zawnioskowany porządek obrad 

LXXVII nadzwyczajnej sesji otrzymaliście Państwo wraz z zawiadomieniem o sesji. Czy 

Prezydent, komisja lub grupa Radnych, 5 Radnych chciałaby zgłosić propozycje zmian w 

porządku obrad w trybie przewidzianym przez Statut? Jednocześnie informuję, że w 

przypadku zmian w porządku obrad sesji wymagana jest zgoda wnioskujących o zwołanie 

sesji zgodnie z art. 20 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym. Czy są jakieś wnioski dotyczące 

zmiany porządku obrad? Nie widzę. Pan Przewodniczący Andrzej Hawranek obecny. 

Zgodnie, nie mamy w takim razie wniosków, zatem zgodnie z art. 34 ust. 2 dla projektów, 

które będą rozpatrywane w trybie jednego czytania wyznacza się termin zgłaszania 

autopoprawek do rozpoczęcia czytania, a termin zgłaszania poprawek do czasu zakończenia 

dyskusji nad projektem. Na dzisiejszej sesji dotyczy to projektu uchwały według druku 2438, 

odwołanie Radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa. Informuję 

Państwa Radnych, że na podstawie art. 34 ust. 3 Statutu pisemny wniosek, co najmniej 1/10 

ustawowego składu Rady, to jest 5 Radnych lub Prezydenta, zawierający uzasadnienie, 

złożony najpóźniej do końca dyskusji Rada może zdecydować o rozpatrzeniu wyżej 

wymienionych projektów uchwał w trybie dwóch czytań. Szanowni Państwo  zanim 

przystąpimy do realizacji porządku obrad jeszcze informacja związana z sytuacją 

pandemiczną, związaną z epidemią koronawirusa. Bardzo proszę by wszyscy obecni na sali 

Radni, nie tylko, mieli założone maseczki na usta i nos również jak również, aby zachować 

dystans półtora metra, patrzę teraz na Państwa dziennikarzy, od siebie półtora metra dystansu 
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zgodnie z zaleceniami Sanepidu powinniśmy zachowywać, dezynfekcja rąk, też 

przypominam, jest jednym ze środków zapobiegawczych rozprzestrzenianiu się COVID i 

proszę o stosowanie się do tego.  

 

Odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa Sławomira 

Pietrzyka. 
Przystępujemy do procedury odwołania Radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady 

Miasta Krakowa. Informuję, że głosowanie będzie odbywać się na kartach do głosowania, na 

których wymienione zostanie imię i nazwisko kandydata, znaczy jak imię i nazwisko 

kandydata, znaczy imię i nazwisko odwoływanego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady 

Miasta Krakowa. Głosowanie przeprowadzi Komisja Skrutacyjna powołana przez Radę 

spośród Radnych. Zgodnie z wymogiem ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym Rada odwołuje bezwzględną większością głosów w obecności, co najmniej połowy 

ustawowego składu Rady w głosowaniu tajnym Wiceprzewodniczącego Rady. Głosowanie 

zgodnie ze Statutem przeprowadzi Komisja Skrutacyjna. Przed przystąpieniem do wyboru 

Komisji Skrutacyjnej proponuję przyjęcie w trybie art. 27 ust. 6 Statutu Miasta Krakowa 

rozstrzygnięcia proceduralnego dotyczącego głosowania. Przystąpimy teraz do odmówienia 

procedury, po przyjęciu procedury w głosowaniu jawnym rozpocznie się dyskusja nad 

projektem uchwały. Procedura. Na karcie do głosowania obok imienia i nazwiska z prawem 

strony znajdują się dwie kratki. Jedna nad słowem „za”, druga nad słowem „przeciw”. Radny 

dokonuje wyboru przez postawienie znaku X w kratce nad słowem, za,  jeżeli opowiada się za 

odwołaniem, lub w kratce nad słowem przeciw, opowiadając się przeciw odwołaniu. Głos 

uważa się za nieważny, jeżeli postawiono znak X w kratce do głosowania jednocześnie w 

kratkach za i przeciw, lub postawiono więcej niż jeden znak X, w którejś z kratek.  Głos 

uważa się za ważny bez dokonanego wyboru, jeżeli nie postawiono znaku X w żadnej z 

kratek. Jest to głos wstrzymujący. Czyli mamy dwie kratki, głos za, X przy słowie za, głos 

przeciw X przy słowie, przeciw, jeżeli stawiamy w obu to wtedy jest głos nieważny, X, jeżeli 

nie stawiamy w żadnej z kratek X to wtedy głos jest wstrzymujący. Głosowanie odbywa się w 

ten sposób, iż Komisja Skrutacyjna wyczytuje w kolejności alfabetycznej Radnych, którzy 

podchodzą do urny i w obecności Komisji Skrutacyjnej wrzucając opieczętowane przez 

komisję karty do głosowania. Czy ktoś z Państwa zgłasza poprawki do tej procedury?  Nie 

widzę, zatem przystępujemy do głosowania procedury, głosujemy w sposób i rozumiem, 

jawny, tą procedurę, poprawek do niej nie zgłoszono. Proszę o poddanie procedury pod 

głosowanie.  

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem powyższej procedury? Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? Poczekamy jeszcze na Pana Przewodniczącego Hawranka, czy 

już Pan Przewodniczący zagłosował? Dobrze, dziękuję. Szanowni Państwo zamykam 

głosowanie, proszę o wynik. 

 

 39 Radnych było za przyjęciem procedury. Stwierdzam, że procedura została przyjęta. 

Szanowni Państwo przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie odwołania 

Radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa. Zgodnie z właściwym 

paragrafem Statutu do tego projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin 

zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o 

składnie poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady.  

 

Odwołanie Radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

Krakowa. 
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Projekt Grupy Radnych, referuje Pan Przewodniczący Rafał Komarewicz, zapraszam. 

 

Radny – p. R. Komarewicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Dzisiaj spotkaliśmy się na sesji nadzwyczajnej w sprawie odwołania z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Sławomira Pietrzyka. Jak wszyscy wiemy w dniu  

3 grudnia 2021 roku odbyło się spotkanie, na którym był między innymi Pan Sławomir 

Pietrzyk i Pani Alicja Szczepańska, jako przedstawiciele Rady Miasta. Tam padły 

niestosowne słowa, które Komisja Dyscyplinarna, która badała tutaj tą sprawę uznała, że one 

były niestosowne, w związku z tym Grupa Radnych tutaj prosi, przedstawia wniosek o 

odwołanie Pana Radnego Pietrzyka z funkcji Wiceprzewodniczącego. Chcę tu powiedzieć, 

jednocześnie to też jest możliwość, ale Pan, aby Pan Sławomir Pietrzyk mógł ustosunkować 

się do zarzutów, które zostały mu przedstawione, rozumiem, że Pan Przewodniczący pozwoli 

na to, aby Pan Pietrzyk się do tego ustosunkował. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. To było wprowadzenie projektodawcy. Rozumiem, że w tej chwili rozpoczniemy 

dyskusję i oczywiście prosiłbym o zabranie głosu Pana Wiceprzewodniczącego  Sławomira 

Pietrzyka, aby odnieść się do całej sytuacji, a potem wystąpienia, ewentualne wystąpienia 

klubowe, wystąpienia Radnych, mieszkańców. 

 

Radny – p. S. Pietrzyk 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! Zaproszeni Goście!  

Pragnę złożyć oświadczenie w sprawie dla mnie ważnej życiowo, a dotyczącej wydarzeń 

związanych z udziałem w przyjęciu w dniu 3 grudnia 2021 z udziałem delegacji ze Lwowa, 

zaproszonej przez Konsula Ukrainy w Krakowie. Będę szczery do bólu, bo postanowiłem 

zrzucić z siebie brzemię, które na mnie nałożono. W tym samym dniu przebywałem na 

Konwencie Rad Miast Wojewódzkich w Katowicach razem z Przewodniczącym Rady Miasta 

Krakowa Dominikiem Jaśkowcem i innymi uczestnikami delegacji Rady Miasta. Na 

podstawie wcześniejszych ustaleń gospodarzem tego spotkania miał być Przewodniczący 

Dominik Jaśkowiec, który to spotkanie przygotował razem z pracownikami Kancelarii Rady 

Miasta Krakowa. W drodze powrotnej z Katowic oświadczył, że nie najlepiej się czuje i 

poprosił mnie, abym go zastąpił. Przyjąłem to do wiadomości wiedząc, że to spotkanie 

przygotowane jest wcześniej przez pracowników Kancelarii w imieniu Pana 

Przewodniczącego. Wiedziałem również, że w spotkaniu będzie brała udział Radna Miasta 

Krakowa Pani Alicja Szczepańska, która była niedawno z delegacją we Lwowie, której byłem 

przewodniczącym, a wśród uczestników spotkania mieli być deputowani, których znaliśmy z 

pobytu we Lwowie. Po tym wyjeździe Alicja Szczepańska, po tym wyjeździe do Lwowa, 

twierdziła, że była to bardzo udana delegacja i jeśli będzie kiedykolwiek wyjeżdżać na 

delegacje Rady Miasta to zawsze bardzo chętnie chciałaby wyjeżdżać ze mną, jako 

przewodniczącym. Spotkanie przebiegało w bardzo serdecznej atmosferze i ja przedstawiłem 

uczestników delegacji z naszej strony, w tym Panią Radną Alicję Szczepańską, jako jedną z 

aktywnych Radnych oraz działającą na rzecz ludzi pokrzywdzonych przez los. Wznoszono 

oficjalne toasty za współpracę miast bratnich Lwowa i Krakowa oraz przyjaźń polsko – 

ukraińską. Kuluarowo toczyły się rozmowy na inne tematy. Pani Alicja Szczepańska 

powiedziała w pewnym momencie, że właśnie ukończyła remont w mieszkaniu, który miał ją 

kosztować 60 tys. zł,  ale zapłaciła 30 tys. zł. W formie pytającej stwierdziłem, to chyba 

miałaś specjalne układy z wykonawcami? Nic więcej nie twierdziłem i w żadnym przypadku 

nie użyłem stwierdzeń jakoby płaciła ciałem za remont. Stanowczo temu zaprzeczam, 
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przecież specjalne układy mogły wynikać z wysokiej pozycji, jaką posiada Pani Alicja 

Szczepańska w społeczności Krakowa lub innych układów, w które nie wynikałem. W 

pewnym momencie chcąc się napić z jednym  z zaprzyjaźnionych deputowanych ze Lwowa, 

nalałem do jego kieliszka alkoholu i powiedziałem, wolałbym zamoczyć z Panem Romanem, 

w domniemaniu, usta, podnosząc kieliszek z alkoholem. Nie wygłaszałem żadnych innych 

stwierdzeń tym bardziej, jakobym nakazywał rozkładać uda Pani Radnej, cytat wzięty z 

mediów, który został mi włożony w usta. To wielkie nadużycie. W czasie kolacji nikt nie 

zgłaszał jakobym się niestosownie zachował, również nie uczyniła tego Pani Radna Alicja 

Szczepańska. Po przyjęciu wracaliśmy do domu razem prywatnym samochodem pracownika 

Kancelarii, który nie spożywał alkoholu i koleżeńsko nas rozwiózł po domach. Najpierw mnie 

odwieziono i rozmawialiśmy o przyjęciu, które zdaniem jadących uczestników, w tym Pani 

Alicji, prowadzącego i pracownicy Kancelarii, było bardzo miłe i udane, w każdym bądź 

razie Pani Alicja temu nie zaprzeczała i nic nie mówiła o tym żebym ją jakoby obraził. 

Dopiero na drugi dzień o tym, że obraziłem Panią Alicję Szczepańską podczas wspomnianego 

przyjęcia, dowiedziałem się od Pana Andrzeja Hawranka, który telefonicznie poinformował 

mnie o tym. Trochę zdenerwowany zacząłem pytać, o co chodzi, bo nie wiedziałem, w czym 

rzecz, a nawet podniosłem głos, za co go przeprosiłem. Pan Andrzej Hawranek poinformował 

mnie, że Alicja Szczepańska została wybrana przez jego klub, którym kieruje, na kandydatkę 

Przewodniczącej Komisji Referendalnej, natomiast z tego, co wie to ja jestem kandydatem na 

to stanowisko ze strony mojego Klubu Przyjazny Kraków. Zasugerował mi, aby jednak tą 

przewodniczącą została Pani Alicja i stwierdził żebyśmy się dogadali. Wówczas wykonałem 

telefon do Pani Alicji Szczepańskiej i poprosiłem  o wyjaśnienie mi, o co w tym wszystkim 

chodzi, zaprzeczała, że nie chodzi tu o politykę, ale jej obrażenie podczas kolacji z delegacją 

lwowską. Wyraziłem zdziwienie, w jaki sposób ją obraziłem, przytoczyłem swoje 

stwierdzenie o specjalnych układach z wykonawcami remontu, które przecież nic nie 

sugerowało, moim zdaniem. Pani Alicja jednak upierała się, że została obrażona i tak to 

odebrali inni uczestnicy spotkania. W tej sytuacji zacząłem ją przepraszać twierdząc, że nie 

miałem na pewno takiej intencji. Pani Alicja twierdziła, że mnie lubi i w końcu przeprosiny 

zostały przyjęte i sądziłem, że sprawa została zamknięta. Dowiedziałem się jednak za dwa 

dni, że wpłynęła na mnie  skarga do Komisji Dyscyplinarnej. Znowu zadzwoniłem do Pani 

Alicji i dowiedziałem się, że przemyślała sprawę, a skoro ja się nie przyznaję do winy to 

złożyła skargę do Komisji Dyscyplinarnej. Kolejny raz zacząłem ją przepraszać prosząc, aby 

nie rozdmuchiwała tej sprawy, wówczas ona stwierdziła, że jak ją pisemnie przeproszę na 

Facebooku to przeprosiny przyjmie i wycofa skargę z komisji. Tak, więc uczyniłem i wkrótce 

otrzymałem SMS, którego mam w telefonie, mogę Państwu okazać w każdej chwili, 

przyjmuję przeprosiny, jutro wyślę oficjalne pismo do Jaśkowca. Sądziłem, że sprawa została 

ostatecznie wyjaśniona i zakończona. Jednak okazało się, że zostałem oszukany, a skarga nie 

została wycofana. Próbowałem skontaktować się z Panią Alicją Szczepańską wysyłając jej 

SMS, pacta sunt servanda, czyli umowy zobowiązują, pytając czy wycofała skargę, ale nie 

odpowiadała na moje telefony i SMS. Zadzwoniłem, zatem do Przewodniczącego Rady 

Miasta Dominika Jaśkowca pytając czy skarga została wycofana i otrzymałem stanowczą 

odpowiedź, że Pani Radna Szczepańska na pewno tej skargi nie wycofa. Natomiast w 

mediach społecznościowych zalała mnie fala hejtu, z włożonymi w moje usta cytatami, 

których nigdy nie wypowiedziałem. Przez grzeczność ich nie przytaczam. W gazetach 

codziennych i na portalach informacyjnych ukazywały się informacje oblewające mnie 

błotem i pomyjami, gdzie jednym z najłagodniejszych było określenie, że jestem sutenerem. 

Ja nie chciałem tego komentować odpowiadając, że wszystko przedstawię na Komisji 

Dyscyplinarnej, tym samym nie sugerując członkom tejże komisji jakichkolwiek rozwiązań. 

Poprosiłem Przewodniczącą Komisji Dyscyplinarnej o jak najszybsze przeprowadzenie tego 
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postępowania. Niestety ze względu na okres świąteczny, pandemię, trwało to trochę, a ja 

nadal byłem atakowany w mediach i oblewany błotem. Moja najbliższa rodzina przeżywała to 

bardzo mocno. Ile można znieść wyzwisk i hejtu, nie ukrywam, że jestem starszym panem i 

mój stan zdrowia nie jest najlepszy, nie zamierzam Państwa epatować konkretnymi objawami 

moich chorób, ale mogę zaznaczyć, że bardzo to całe zdarzenie odczuwam zdrowotnie. 

Znerwicowanie zaistniałą sytuacją doprowadziło do znacznego pogorszenia mojego stanu 

zdrowia oraz członków mojej rodziny. Bezsenne noce, zadawałem sobie pytanie jak można 

przekreślić 24 lata działalności w samorządzie, bo zacząłem ją w roku 1998 jako członek 

Komisji Mieszkalnictwa i 11 lat sprawowania funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

Krakowa. Nigdy nie było na mnie żadnych skarg, wręcz odwrotnie, spotykałem się z 

pochwałami w sprawie moich wystąpień i godnego reprezentowania władz miasta Krakowa.  

Jaka jest skala porównawcza niezręcznej wypowiedzi w gronie kilkunastu osób, z których 

zapewne nie wszystkie słyszały wspomniane wypowiedzi i nie miały świadomości o 

jakimkolwiek obrażaniu, natomiast ja zostałem obrzucony wyzwiskami w mediach 

społecznościowych przez osoby, które nie znały przebiegu tego wydarzenia. Pani Alicja też 

długo nie komentowała tego wydarzenia, ale wygłaszała oświadczenia, że nie pozwoli sobie, 

aby ją molestowano, tym samym dolewając oliwy do ognia. Po całej tej aferze zastanawiam 

się czy nie założyć organizacji broniącej mężczyzn przed agresją kobiet bez uzasadnionej 

podstawy. W Europie mają już miejsca przypadki gdzie bez względu na winę niszczy się 

mężczyzn tylko ze względu na to, że są mężczyznami. W Hiszpanii według sędziego Serrano, 

który samotnie podjął walkę z systemem penalizującym ze względu na płeć, zaledwie 1 % 

procesów dotyczy autentycznej męskiej agresji, podczas gdy przytłaczająca większość spraw 

procesowych to kłótnie równego  z równym. Kobiety świadome, że prawo z góry je 

faworyzuje zaczęły używać go bezkarnie wobec mężczyzn. Jednak chcę podkreślić, że 

zawsze odnosiłem się do kobiet z szacunkiem i będę to czynił nadal. Szanowni Państwo 

zostałem zaszczuty, osaczony w różnego rodzaju mediach i przez różnych ludzi. Wszystkie 

oskarżenia opierają się na interpretacji moich słów i dopowiedzenia, których nigdy nie 

sformułowałem. Obrażano mnie wielokrotnie i jestem już u kresu wytrzymałości. Uważam, 

że nie zasłużyłem sobie na takie potraktowanie i proszę Państwa, aby wziąć pod uwagę 

podczas tego głosowania całokształt sprawy, proszę nie tylko o ocenę tego jednego incydentu, 

ale całej mojej działalności, jako Radnego i Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa. 

Nie podważam stanowiska Komisji Dyscyplinarnej, która zajęła się wycinkiem sprawy, 

przyjmuję je z pokorą, zdaję sobie sprawę, że moje wypowiedzi mogły mieć dwuznaczny 

charakter i tak zostały odebrane przez niektóre osoby. Dlatego przeprosiłem Panią Radną 

Alicję Szczepańską i czynię to nadal, wyciągam do niej rękę, jeśli zachowała, choć odrobinę 

sympatii, o której mnie zawsze zapewniała to niech przyjmie tę rękę i zaprzestanie dalszego 

podgrzewania tej sprawy. Dla mnie Pani Radna i Panowie Radni Miasta Krakowa to jak 

rodzina, z którą jestem związany od lat bardzo blisko i w moim życiu odgrywanie bardzo 

ważną rolę, którą sobie wysoko cenię. Chciałbym, aby Szanowni Państwo Radni potraktowali 

mnie, jako członka tej rodziny, ponad podziałami politycznymi i rozpatrując tę sprawę wzięli 

pod uwagę wszystkie okoliczności, a przede wszystkim moją wieloletnią działalność na rzecz 

samorządu krakowskiego. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Pani Radna Alicja Szczepańska. Pozwolą Państwo, że potem będą dopiero 

wystąpienia klubowe i cała procedura, ale mamy sprawę ekstra ordynaryjną, dlatego w tej 

kolejności. Może Pani Radna, półtora metra Pani zachowała, niech tak będzie. 
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Radna – p. A. Szczepańska 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! Szanowni Mieszkańcy!  

Wysłuchałam oświadczenia Pana Przewodniczącego Pietrzyka, można powiedzieć, że się 

prawie wzruszyłam, prawie. Ze względu na to, że wszystko byłoby fajnie gdyby to była 

prawda, bo ja przeprosiny Sławka przyjęłam, i to jest prawda, przyjęła i nie wycofuję się z 

tego tylko dla mnie trzeba mieć, chociaż trochę honoru żeby przyznać się do tego, co zaszło, a 

tego nie ma, tego nie ma, wręcz przeciwnie, od samego początku jest sugerowanie narracji 

politycznej, że ja mam wystawiać swoją opinię, mam wystawiać swoją rodzinę, mam 

wystawiać się na różne komentarze wielu mediów i polskich i międzynarodowych, bo 

również rosyjskich i ukraińskich tylko po to, żeby rzekomo dostać funkcję przewodniczącego 

komisji? To musiałabym być masochistką, na litość, przecież żadna kobieta by tak nie zrobiła, 

taka jest prawda. Prawdą jest też, tutaj nie mówię o kobietach, mówię o wszystkich osobach, 

że 94 % zarówno kobiet jak i mężczyzn nie zgłasza ani mobbingu ani molestowania 

seksualnego i to jest wielki problem, i tak naprawdę to chodzi o to, co te osoby później czują, 

a ja Państwu powiem, co czują, bo ja to też teraz odczułam, czują brak wsparcia, brak 

zrozumienia, osamotnienie, poniżenie, brak wiary we własne możliwości i czują to, że inni 

ludzie się od nich odsuwają tak naprawdę, bo nie chcą brać bardzo często, ja się bałam w 

ogóle czy świadkowie zeznają prawdę, dlatego, że mogłoby to ich, przynajmniej oni się 

obawiali o jakiejś reperkusje związane ze zwolnieniem z pracy. Jak się może czuć taka osoba. 

Ja dokładnie pamiętam, co Pan Radny powiedział, zresztą nie pierwszy raz zachował się, 

może mężczyźni uznają to za słowo rubasznie, dla mnie to nie było rubaszne, nie pierwszy 

raz, natomiast było to podczas oficjalnej delegacji gdzie ja nie mogłam w żaden sposób 

zniżyć się do poziomu Przewodniczącego, Radnego Pietrzyka, bo reprezentowałam miasto i 

tak naprawdę wy Państwo, my wszyscy jesteśmy przedstawicielami naszego miasta. I teraz 

pytanie, bo Pan Sławomir tutaj mówi, że jest męska jakaś nagonka. Szanowni Państwo ja 

prowadzę grupy wsparcia i  nie ukrywam, że teraz zamierzam wszcząć kolejne czynności 

mające na celu połączenie kilku NGO do tego, żeby utworzyć grupy, ale na poziomie 

wsparcia wielopoziomowego, wielopłaszczyznowego, chodzi mi o mediatorów, chodzi mi o 

psychologów, o terapeutów, chodzi mi o prawników. I kwestia mobbingu, czy molestowania 

nie ma, proszę mi wierzyć, nie jest kwestią płci, nie jest kwestią wieku, nie jest kwestią 

przynależności politycznej, nie jest kwestią pełnionych stanowisk. I zawsze, to co  mnie 

najbardziej boli i właśnie to  mnie boli u ciebie Sławek, tak szczerze mówiąc, bo ja 

przeprosiny przyjęłam, ja już nic od ciebie nie chcę, resztę twojego zachowania pozostawiam 

ocenie mieszkańców i ocenie Radnych. Ze mną już jest wszystko w porządku, ja też 

przeszłam swoje, też moja rodzina, nie będę tutaj epatować swoimi chorobami, tym ile nocy 

nie przespałam, jak moja córka w ciąży się czuła itd., bo taka jest prawda, natomiast to nie o 

to chodzi, to jest ważny głos w debacie publicznej jak należy się zachowywać, a także ważny 

głos taki, jakie Państwo macie stanowisko, bo jak ja słyszę, że Pan Sławomir Pietrzyk święcie 

w to wierzy, że ja go jestem w stanie posądzać ze względu na to, że rzekomo chcę być 

przewodniczącą jakiejś komisji, a Pan Włodzimierz Pietrus mówi, że ja się nadstawiam, bo 

chodzi mi o walkę polityczną, to trzeba naprawdę mieć bardzo niską empatię żeby wierzyć w 

to, że po prostu ktoś jest w stanie – można powiedzieć – otrzeć się emocjonalnie ze 

wszystkich i swoją rodzinę i pozwolić wejść z butami w bardzo osobistą przestrzeń życiową 

żeby coś takiego dostać, tu nie walczymy o stanowisko Prezydenta, nawet jakbyśmy walczyli, 

ja mam swój honor, mnie uczono być osobą honorową, szczerą i honorową, może ja się nie 

nadaję w tym momencie do Państwa polityki, dla mnie po prostu zawsze warto być 

przyzwoitym. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Czy są zgłoszenia w imieniu klubów? Nie widzę. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych 

chce zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, mamy trzy zgłoszenia spoza Rady. Autopoprawkę 

się składa do, może Pan tylko złożyć poprawkę, dobrze. Szanowni Państwo jest złożona, ale 

autopoprawka jest złożona po terminie, czyli trzeba złożyć poprawkę do zakończenia 

dyskusji, tak, trzeba wziąć dokument, skreślić słowo autopoprawka, a napisać poprawka. 

Czyli może być zgłoszona? Na pewno? Dobrze, skoro tak Państwo twierdzą to ja się nie będę 

upierał. Autopoprawka zmienia opinię prawną, to jest kwestia techniczna. Mieszkańcy, mamy 

trzy zgłoszenia, Pani Małgorzata Bielczyk, mieszkaniec, zapraszam do głosu, 4 minuty  

zgodnie ze Statutem, jeśli Pani chce zabrać głos. Panie Radny Łukasz Wantuch proszę 

opuścić salę, albo założyć maseczkę na usta i nos, wytyczne Sanepidu są bezwzględne dla 

wszystkich, proszę zachować dystans półtora metra, Panie Radny półtora metra, tak Sanepid 

nam nakazał.  

 

Pani Małgorzata Bielczyk 

Szanowny Panie Przewodniczący! Wszyscy Państwo Radni! 

Ja jestem, za reprezentuję tutaj środowisko własne, czyli emerytów, moją córkę ze swoimi 

znajomymi i moją wnuczkę. To są trzy pokolenia kobiet, jestem mieszkanką Krakowa i 

powiem Państwu szczerze, że byłam zaskoczona, że w czasie oficjalnej delegacji gdzie 

powinny być zachowane wszelkie przepisy zachowania w takich sytuacjach, kiedy mamy do 

czynienia z gośćmi zagranicznymi dochodzi do takiej sytuacji. Ja nie znam Pana 

Przewodniczącego Pietrzyka, nigdy nie miałam okazji z nim rozmawiać, ale to nie w tym 

rzecz. Wydaje mi się, że  zostały przekroczone wszelkie granice, ponieważ każdy człowiek 

przychodząc na świat ma godność i wrażliwość i może dla innej osoby to by może się nic nie 

stało, to znaczy mówię o kobiecie, że to po prostu nic się nie stało i tu nie ma o czym mówić. 

Ale drodzy Państwo my mamy XXI wiek i jesteśmy, my kobiety jesteśmy w tej chwili 

samodzielne, wykształcone, samofinansujące się, robiące, pracujące dla innych, to nie może 

być tak kobieta traktowana, że to jest coś niższego, bo patriarchat już dawno odszedł. I mnie 

się takie zachowanie nie podoba i nie chciałabym żebym sama tak została potraktowana i 

również moja rodzina i moi znajomi. Powiem szczerze, ja teraz często jeżdżę do Warszawy i 

tam zaskoczyło mnie to, że pytają mnie, co się tam w Krakowie dzieje w Radzie Miasta 

Krakowa. Ja nie chciałam rozmawiać na ten temat, bo Warszawa ma swoje sprawy, my mamy 

swoje sprawy, natomiast moja babcia, ja nie wiem, tak mi się wydaje, że kindersztubę wynosi 

się z domu i moja babcia mówiła do mnie  tak, i nie tylko do mnie, że kobiety nawet kwiatem 

nie wolno uderzyć. Ja wiem, że to nie była przemoc fizyczna tylko przemoc psychiczna, 

powiedzmy sobie, ponieważ słowa również mocno ranią tak jak i uderzenie. Wystarczy, że w 

Sejmie w naszym imieniu to znaczy w imieniu kobiet, mężczyźni zajmują swoje stanowisko i 

decydują o naszym zdrowiu i życiu, wystarczy. I dlatego my protestujemy i również tutaj 

będziemy protestować, bo Pan jest osobą już doświadczoną i Pan powinien wiedzieć, że z 

kobietą trzeba się bardzo delikatnie obchodzić, niestety i takie żarty to może są dobre w Pana 

towarzystwie, natomiast jak się przebywa na delegacji, reprezentuje się Radę Miasta 

Krakowa, mieszkańców, to trzeba się zastanowić nad tym, co się mówi, nawet wtedy, kiedy 

spożywa się alkohol, bo jeżeli nie mogę spożywać alkoholu, bo wiem, że będę się 

zachowywać nieodpowiednio to go nie spożywam, przecież to nie jest przymusowe, toast też 

można wznieść wodą mineralną i powiedzieć wszystkim wszystkiego dobrego. Więc 

przepraszam, ale ja po prostu jestem zbulwersowana tą sytuacją i chciałabym, ja nie 

wiedziałam, że dojdzie tutaj do Pana odwołania, natomiast uważam, że każda kobieta ma 

prawo bronić własnej godności i własnej wrażliwości. Dziękuję Państwu bardzo.  
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Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Teraz mamy głosy mieszkańców zdalne, Pani Agnieszka Mędrek, proszę o zabranie 

głosu za pomocą platformy Teams, 4 minuty. 

 

Pani Agnieszka Mędrek 

Szanowni Państwo! 

Przede wszystkim  wiemy tutaj dwie rzeczy, mianowicie Komisja Dyscyplinarna po 

przesłuchaniu świadków uznała zachowanie Pana Pietrzyka, jako wysoce nienaganne i to jest 

bardzo dobra wiadomość, ponieważ takie zachowanie w ogóle nie powinno mieć miejsca. 

Wiemy również, że była tam większa ilość osób, co oznacza, że wszyscy oni nie mogli źle 

zinterpretować tych słów. I chciałabym żebyście Państwo wzięli na to poprawkę, jedna Pani 

Alicja mogłaby oczywiście po swojemu je zinterpretować, ale tutaj już mamy świadectwo 

kilku osób, czyli to już wyklucza złą interpretację tego, co się stało tam na miejscu. Proszę 

Państwa nie ma więc mowy o tym, że ktoś się pomylił, że ktoś coś źle zrozumiał. Chcę 

Państwu powiedzieć coś, czego nie wiecie. Otóż po tym spotkaniu Pani Alicja zadzwoniła do 

mnie pytając mnie o radę, co powinna zrobić, kiedy spotkało ją to, co jej spotkało. I ja jej 

doradziłam żeby zrobiła to, co by zrobiła w momencie, kiedy rzecz dotyczyłaby jakiejś innej 

kobiety, nie koniecznie kobiety bardzo mocno zaangażowanej, może kobiety bardzo mocno 

wycofanej z zaangażowania społecznego, czyli zrobiła to, co zrobić po prostu w takiej 

sytuacji należy. Panie Radny nie wiem, co mnie bardziej irytuje, czy to, że Pan  użył na 

spotkaniu publicznym, spotkaniu międzynarodowym tego typu słów czy to, że Pan te słowa 

próbuje tak pokrętnie wyjaśniać. To jest dla mnie bardziej bulwersujące. Pan swój mandat 

otrzymał od społeczeństwa, reprezentuje Pan mieszkańców, reprezentuje Pan także kobiety, 

mnie również w tym momencie, takie niemoralne zachowanie w moim odczuciu w ogóle nie 

powinno mieć miejsca. Czy Kraków naprawdę osiągnął jakieś dno etyczne, dno moralne, że 

dopuszczamy i w ogóle rozważamy czy takie zachowanie powinno mieć rację bytu. Ja mam 

nadzieję, że Państwo w tym głosowaniu wykażecie się poczuciem etyki, dlatego, że w 

każdych działaniach społecznych powinniśmy mieć jakieś priorytety i wydaje mi się, że 

etyka, moralność, takim priorytetem jest i mam nadzieję, że ci wszyscy, którzy jeszcze nie tak 

dawno walczyli o prawa kobiet, ale też o prawa każdego człowieka staną właśnie w obronie 

tych praw, dlatego, że teraz Państwo macie taką okazję, ponieważ jest ktoś poszkodowany i 

dla mnie nie ma tutaj żadnych tłumaczeń, nie ma tutaj żadnych wyjaśnień, pewne słowa miały 

miejsce, miały miejsce na spotkaniu oficjalnym, na arenie międzynarodowej i dla  mnie 

sytuacja jest naprawdę bardzo jasna i bardzo Państwa proszę, abyście w czasie swojego 

głosowania również mieli to na uwadze. Są osoby poszkodowane, które nie potrafią 

powiedzieć, że są osobami poszkodowanymi, ta sytuacja jest bardzo delikatna dla obu stron, 

ja myślę, że pora, aby ją zakończyć i pora, aby zagłosować z własnym sumieniem, 

zagłosować tak jakbyśmy chcieli, aby nas, w stosunku do nas zagłosowano, bo przecież każdy 

z nas może się znaleźć w podobnej sytuacji, która będzie dla nas trudna, wrażliwa, która 

będzie bolesna. I bardzo Państwa proszę o taką wrażliwość, ponieważ rzecz dotyczy tematu 

naprawdę bardzo drastycznego w moim odczuciu, poszkodowana jest nie tylko Pani Radna,  

ale poszkodowana jest cała Rada, ponieważ to zdarzenie stawia nas wszystkich w złym 

świetle. I ja też jestem osobą zaangażowaną społecznie i nie wyobrażam sobie, co bym czuła 

gdybym znalazła się w podobnej sytuacji. Dlatego bardzo Państwa proszę, abyście głosując 

tutaj  mieli na uwadze nie tylko Panią Radną Alicję Szczepańską, ale także inne kobiety, cały 

Kraków, te wszystkie mandaty, przecież Państwa wyborcami są również kobiety, żebyście 

Państwo również nas brali pod uwagę, my także możemy być świadkami czy też 

uczestnikami tego typu incydentów. Ja nie chciałabym być i mam nadzieję, że Państwo 

weźmiecie to pod uwagę. Dziękuję bardzo. 
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Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Kolejna osoba zapisana do głosu jest Pan Rafał Magryś, mam nadzieję, że w 

temacie, cztery minuty i bez inwektyw, dzień dobry, witamy naszego czterdziestego 

czwartego radnego, proszę bardzo, ale Pana nie słychać, musi Pan włączyć głos, nie mamy 

kontaktu z Pana głosem, widzimy tylko Pana, natomiast jest Pan cały czas wyciszony, nie 

wiem dlaczego, bo Pani, która mówiła przed Panem była słyszalna, więc zakładam, że to nie 

jest nasz problem techniczny, nie słychać Pana dalej, niestety. To nie jest moja złośliwość, 

broń Boże, ale nie słychać, Państwo obecni na sali też to mogą potwierdzić, że nie mamy z 

Panem kontaktu, pomimo, że my mamy mikrofon włączony. Niestety nie słychać Pana. Moim 

zdaniem to nie jest problem po naszej stronie, pytam się obsługi technicznej, obsługa 

techniczna mi mówi, że to nie jest problem po naszej stronie, że to jest problem po stronie 

Pana komputera, tak mi tu sygnalizują, ponieważ my mamy, ja nic nie słyszę, dobrze. 

Szanowni Państwo w takim razie idąc za sugestią Pana Przewodniczącego Komarewicza 

kolejna osoba Pani Katarzyna Wójtowicz, a Pan jak upora się z tymi wszystkimi problemami 

technicznymi to będzie mógł Pan zabrać głos. Cztery minuty zgodnie ze Statutem.  

 

Pani Katarzyn Wójtowicz 

Dzień dobry. Katarzyna Wójtowicz, inicjatywa obywatelska Dość milczenia, Kraków. Ja tutaj 

chciałam zwrócić się do Pana Sławomira Pietrzyka, ja nie dziwię się, że Pan to bardzo 

odchorowuje i że Pan się źle czuje, na Pana miejscu prawdopodobnie też czułabym się źle. 

Natomiast pragnę przypomnieć, czym jest molestowanie słowne seksualne, bo tutaj chyba 

wszyscy o tym zapominamy. Molestowanie słowne Panie Pietrzyk, seksualne to jest każde  

zachowanie słowne nacechowane seksualnie lub ze względu na płeć mające na celu na 

przykład upokorzenie lub poniżenie danej osoby. I Pana słowa, które Pan wypowiedział 

podczas oficjalnego spotkania, reprezentując Radę Miasta Krakowa do Pani Radnej Alicji 

Szczepańskiej wyczerpały absolutnie wszystkie znamiona słownego molestowania 

seksualnego, to nie są jakieś tam słowa, które Pan sobie szepnął pijąc alkohol i wszystkich  

ubawiły tylko Pana słowa spowodowały, że Pani Alicja poczuła się upokorzona, a Pan 

wykorzystał po pierwsze swoje stanowisko oraz wydawać by się mogło, swoją płeć, czyli 

mężczyzny. Moim zdaniem i zdaniem mieszkanek jedyne słuszne jakby rozwiązanie tej 

sytuacji, honorowe dla Pana, bo to nie jest tak, że oceniają Pana tylko koledzy i koleżanki, 

którzy tutaj zasiadają, nie, patrzą na Pana mieszkańcy i mieszkanki teraz głównie, miasta 

Krakowa. I jedynym honorowym wyjściem dla Pana Panie Pietrzyk byłoby podać się do 

dymisji. Z jakiegoś dziwnego powodu Pan tego nie robi i Pan sam nastawia siebie i stawia 

Radę Miasta Krakowa w sytuacji naprawdę niefajnej, bo w momencie, jeżeli Rada Miasta 

Krakowa pozostawi Pana Panie Sławomirze Pietrzyk na stanowisku, to będzie znaczyło ni  

mniej ni więcej, że Radne i Radni Miasta Krakowa zgadzają się na to, aby osoba, która 

krzywdzi słowem, która stosuje słowa, które mają znamiona molestowania seksualnego 

zasiadała w Radzie Miasta Krakowa. To jest niedopuszczalne i skandaliczne. I niech Pan się 

nie łudzi, że będzie tak, że nie wiem, będziemy protestować tutaj dwa, trzy dni tylko 

konsekwencje dla Pana będą jeszcze bardziej dotkliwe, dlatego, że nikomu, nikomu 

absolutnie nie mieści się w głowie, że osoba, która dopuściła się molestowania seksualnego 

mogłaby zasiadać w Radzie Miasta Krakowa. Tak trzeba to nazwać, ja rozumiem, że 

niektórym molestowanie seksualne kojarzy się, nie wiem, z dotykiem, kojarzy się z bardziej, 

nie wiem, jakimiś zachowaniami ekstremalnymi, natomiast używanie tego typu słów, do 

których Pan się nie przyznaje i Pan uważa, że Pani Alicja odebrała to w taki sposób, dobra, 

Pani Alicja odebrała to w taki sposób, osoby, które były wtedy też odebrały to w taki sposób. 

To może Pan powinien pomyśleć, że Pan wypowiedział słowa, które są skandaliczne i zamiast 

tutaj mówić o tym jak Pan się źle czuje, jak Pan cierpi, że Pan jest starszy i Pan jest chory to 
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może jednak spuścić głowę na dół i przyznać się, że Pana zachowanie było skandaliczne i 

podać się do dymisji. Natomiast, jeżeli Rada Miasta Krakowa zdecyduje, żeby pozostawić 

Pana Sławomira Pietrzyka nadal to wtedy będzie to świadczyło o niczym innym jak o takim 

sygnale dla kobiet, że już żadna kobieta nigdy nie odważy się powiedzieć jak zachowują się 

wobec niej mężczyźni tutaj, bo będzie się bała stracić pracę, będzie się bała być wystawiona 

na śmieszność, będzie się bała ponieść wszystkie te konsekwencje, bo Pana wystąpienie tutaj  

było przepięknym wystąpieniem, prawie mi Pana było żal gdyby nie fakt, że nie wziął Pan 

pod uwagę swojego skandalicznego zachowania. Dlatego bardzo proszę Panów i Panie z 

Rady Miasta Krakowa, nie jesteście tutaj sami, reprezentujecie Kraków, reprezentujecie 

wyborczynie, wyborców, nie ma innej możliwości jak odwołanie Sławomira Pietrzyka, a 

marzę o tym, żeby Pan wstał, spuścił troszeczkę głowę, spuścił troszeczkę z tonu, nie 

zasłaniał się swoim złym samopoczuciem i podał się do dymisji. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Czy Pan Rafał Magryś jest? Ja bym jeszcze może oddał głos tutaj ostatniej osobie z 

mieszkańców i potem Adam, ty, dobrze? Okej, czy Pan Rafał Magryś jest? Coś się dzieje, 

dalej jest Pan wyciszony, wydaje się, że to Pan ma mikrofon wyciszony, tak mi tu pani z 

obsługi podpowiada, w związku z tym proszę to sprawdzić, ja nie mogę włączyć Panu 

mikrofonu, więc nie leży po naszej stronie problem, że Pana nie słychać. Pan Radny Adam 

Migdał, bo Pan się zgłosił do głosu, dobrze, czy ktoś z Pań i Panów Radnych chce zabrać 

głos? Tu mamy też problemy, więc ja muszę w tym momencie zamknąć dyskusją, bo nie ma 

więcej zgłoszeń, chyba, że jeszcze w imieniu wnioskodawcy, czy któraś  ze stron chce się 

wypowiedzieć, Pan Przewodniczący Komarewicz, Pan Przewodniczący Komarewicz chce? 

Ale kiedy? Dobrze, czyli jest wniosek o przerwę. Jeśli nie ma wystąpień to ja zamykam 

dyskusję, co oznacza zakończenie czytania projektu. Ogłoszę zaraz 30 minut przerwy na 

wniosek Klubu Przyjazny Kraków, po przerwie będziemy wybierać Komisję Skrutacyjną, tak, 

że prosiłbym też przedstawicieli klubów o wskazanie osób do Komisji Skrutacyjnej, która  

przeprowadzi głosowanie i Komisja Skrutacyjna przeprowadzi głosowanie nad projektem 

uchwały. Tak, że 30 minut przerwy, do godziny 11.35. 

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 11.35. 
 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Na wniosek Klubu Koalicji Obywatelskiej przedłużam przerwę o pół godziny, do 12.05. 

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 12.05. 
 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Szanowni Państwo czy są jeszcze jakieś wnioski klubów o przedłużenie przerwy? Proszę 

bardzo Pan Radny Bednarz rozumiem, ale z wnioskiem formalnym czy w sprawie przerwy? 

 

Radny – p. J. Bednarz 

Nie, nie w sprawie przerwy Panie Przewodniczący. Może Pan przycisnąć? 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Zaraz Pan złoży wniosek, jeśli Pan chce złożyć wniosek formalny do porządku obrad to zaraz 

Pan ten wniosek złoży, natomiast najpierw musimy sprawdzić kworum, a potem  będzie Pan 

składał wiadomy wniosek w wiadomej sprawie. Szanowni Państwo sprawdzamy kworum, bo 

musimy najpierw sprawdzić kworum, proszę wcisnąć przycisk, ale mamy kworum, więc 
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stwierdzam kworum, wznawiam obrady, rozumiem, że Pan Jacek Bednarz z wnioskiem 

formalnym. 

 

Radny – p. J. Bednarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Składam wniosek formalny o poszerzenie zgodnie z paragrafem 32 Statutu Miasta Krakowa, 

który podpisali niżej podpisani, wniosek podpisali Radni w stosownej ilości, o poszerzenie 

dzisiejszych obrad o kolejny druk w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miasta 

Krakowa. Stosowny druk został złożony do Kancelarii, zarejestrowany, tak, że/…/  

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Osiemnaście podpisów, niech się Panu tak ręka nie trzęsie. 

 

Radny – p. J. Bednarz 

Jest również oświadczenie Panie Przewodniczący wnioskodawców tej sesji o zgodę na 

wprowadzenie tego druku. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Ale to jeszcze będziemy weryfikować. 

 

Radny – p. J. Bednarz 

Dobrze Panie Przewodniczący. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Szanowni Państwo mamy wniosek formalny, czy mógłbym prosić listę wnioskodawców 

imienną o sesję  z nazwiskami, bo była taka, a ja jej tu nie mam. Nie mam takiej listy. Ale tu 

nie widzę Radnych, taka lista była z Radnymi, chwilka techniczna, bo musimy nazwiska,  bo 

podpisy są nieczytelne tylko nazwiska Radnych. Spokojnie, przecież ja o tym wiem, 5 minut, 

bo musimy listę nazwisk wziąć wnioskodawców, bo wnioskodawcy muszą wyrazić zgodę na 

sesji zgodnie z trybem, który zawsze stosowaliśmy, do protokołu, tylko listę bo tam były 

podpisy nieczytelne niektóre, więc żebyśmy wiedzieli. Dziękuję, dobrze, Szanowni Państwo 

w takim razie mamy wniosek formalny, głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nikt się nie 

zgłasza, proszę bardzo Pani Radna Alicja Szczepańska. 

 

Radna – p. A. Szczepańska 

Szanowni Państwo! Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!  

Mówię też do mieszkańców, do reprezentującego Urząd Miasta Pana Sekretarza, dawno nie 

przeżyłam takiego upokorzenia, upokarzacie mnie wszyscy na, ponieważ interesy polityczne 

są ważniejsze od człowieka, taka jest prawda, wykorzystujecie ten moment, kiedy trzeba 

opowiedzieć się odnośnie nieobyczajnego zachowania do celów politycznych. Kto mnie 

wykorzystuje? Wszystkie kluby. I tak naprawdę mam wrażenie, że gdyby ktoś nie miał 

interesu politycznego to nikt by w mojej obronie nie stanął, bo to tylko po to żeby klikać na 

liczbę wyborców, żeby zrobić sobie switchfoot, żeby sobie zrobić hashtag, a tak naprawdę nic 

nie robić, bo co, bo liczą się stołki i te stołki są ważniejsze od człowieka. Ja po prostu tak 

szczerze mówiąc nie rozumiem tego, nie rozumiem jak można być hienami, nie rozumiem, 

nie rozumiem jak można traktować człowieka, który doznał krzywdy jako mięso armatnie i 

dla mnie to jest po prostu upokorzenie mnie przez Radę, ja to tak odbieram, resztę zostawiam 

do Państwa, i mam nadzieję, że mieszkańcy to ocenią, bo może ja nie pasuję do tej polityki, 

ale uważam, że powinniśmy tworzyć nową jakość polityczną, nie jakość sprzed 
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kilkudziesięciu lat gdzie Panu Pietrzykowi się wydaje, że jeżeli ktoś jest na stanowisku to 

może taniej zapłacić za mieszkanie, bo wykorzystuje funkcję Radnego, czy na przykład 

wszystko może każdemu uiść, nie Szanowni Państwo, to jest po prostu, dla mnie brak słów po 

prostu cenzuralnych teraz i ze względu na szacunek wobec mieszkańców nie powiem tego, co 

myślę, natomiast dla mnie sprawa jest jednoznaczna, brzydzę się tym, po prostu jest mi, 

naprawdę jest mi niedobrze, dlatego Państwo pozwolicie, że ja opuszczę w tym momencie 

sesję z przyczyn zdrowotnych. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dobrze. Czy jeszcze jest, rozumiem, że to był głos przeciw wnioskowi, czy jest głos za 

wnioskiem? Nie widzę, zatem przystępujemy do procedury. Najpierw zgoda 

wnioskodawców, czy Pan Przewodniczący Rafał Komarewicz wyraża zgodę na 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania, tak, wyraża Pan? 

Pan Rafał Komarewicz wyraził zgodę. Pani Radna Anna Prokop – Staszecka czy wyraża 

zgodę? Pani Radna Anna Prokop – Staszecka wyraziła zgodę. Pani Radna Małgorzata Kot czy 

wyraża zgodę? Pani Radna Małgorzata Kot wyraziła zgodę. Pan Radny Marek Sobieraj?  

Czekamy, spokojnie, przecież to wiadomo, że poczekamy, pędzi do nas, okej. Rozumiem, Pan 

Radny Marek Sobieraj wyraził zgodę. Pan Przewodniczący Michał Drewnicki czy wyraża 

zgodę, ja mam taką informację, że Pan jest wnioskodawcą, to, kto jest jedenastym 

wnioskodawcą, nawet nie wiemy, kto się podpisał pod wnioskiem o zwołanie sesji, ale ja 

wiem, że Pan jest, ja wiem, że Pan jest, miałem informację, że tu jest Pana podpis, z 

Kancelarii, to widzicie Państwo. Pani mówi, że to jest Pana Drewnickiego podpis, czyli Pan 

Michał Drewnicki nie jest wnioskodawcą. Pan Radny Mariusz Kękuś się podpisał, rozumiem, 

pod wnioskiem? Rozumiem, że wyraża Pan zgodę na wprowadzenie, tak. Pan Radny Mariusz 

Kękuś wyraził zgodę. Pan Radny Dominik Homa, Pan Radny Lech Kucharski, Pan Radny 

Lech Kucharski, Pan Radny Dominik Homa wyraził zgodę. Pan Radny Włodzimierz Pietrus. 

Pan Radny Adam Kalita. Pan Radny Jacek Bednarz, też Pan Radny Jacek Bednarz wyraził 

zgodę i Pan Radny Wojciech Krzysztonek, też wyraża zgodę. Mamy zatem zgodę 

wnioskodawców, przystępujemy do głosowania wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

tego punktu. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy 

wszyscy z Państwa zagłosowali? Jeżeli tak to zamykam głosowanie, proszę o wynik.  

 

 28 Radnych za, 10 Radnych przeciw, 1 Radny wstrzymał się od głosu. Proszę o 

wydruk. Wniosek został przyjęty, a ja żeby pokazać standardy inne niż te, które panują w tej 

Radzie, poproszę żeby dalej prowadził obrady, ale niech Pan nie krzyczy tak, niech Pan nie 

krzyczy, Panie Radny, Panie Radny /…/, proszę Rafała Komarewicza, art. 14 ustawy o 

samorządzie gminnym, o zastąpienie mnie w prowadzeniu obrad, Panie Przewodniczący Panu 

oddaję te obowiązki.  

 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ponieważ będziemy głosować wniosek o odwołanie mojego kolegi klubowego, Sławka 

Pietrzyka, ja tutaj bardzo dziękuję Panu Przewodniczącemu za to, że nie prowadzi w tym 

momencie sesji, obrad, ponieważ koleżanka Alicja Szczepańska jest też z jego klubu, więc 

wydaje mi się, że najlepszą rzeczą będzie, jeżeli poprowadzi sesję Pan Michał Drewnicki, to 

będzie chyba najlepsze rozwiązanie, który poprowadzi to do końca. Dziękuję bardzo.  

 



LXXVII nadzwyczajna SESJA RADY MIASTA KRAKOWA 

10 stycznia 2022 r. 
 

14 
 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Proszę mi dać, przeczytam, bo Pan nie zrozumiał Panie Komarewicz ustawy, więc ja to Panu 

odczytam i Pan to zrozumie. No, dobrze. 

 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Szanowni Państwo teraz przystąpimy do, ponieważ mamy wprowadzony do porządku obrad 

druk dotyczący odwołania Pana Przewodniczącego Jaśkowca, w związku z tym 

przeprowadzimy teraz ten druk jako pierwszy, a potem będziemy głosować nad odwołaniem 

Pana Pietrzyka. Proszę bardzo, jeżeli chodzi o wnioskodawcę, o zreferowanie druku. 

Momencik, chwileczkę, sekundę Szanowni Państwo, sytuacja trochę nadzwyczajna. Mamy  

 

Odwołanie Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. 
Wpłynął do mnie projekt uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miasta 

Krakowa wraz z wnioskiem o wprowadzenie w trybie paragraf 32 popartym przez 

uprawnioną liczbę Radnych, co najmniej 19, i teraz tak, informuję, że zgoda złożona, zgoda 

została złożona, tak jak Pan Przewodniczący powiedział jest 11 Radnych, proszę o informację 

czy wszyscy wnioskodawcy dzisiejszej sesji wyrazili zgodę, rozumiem, że to mamy, mamy tą 

zgodę tutaj już przygotowaną. Szanowni Państwo 10 minut przerwy technicznej, czyli o 

godzinie 12.30 się spotykamy. Dziękuję.  

 

Przerwa techniczna w obradach Sesji do godziny 12.30. 
 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Bardzo proszę Państwa Radnych o powrót na salę obrad jak i również do pomieszczeń, które 

są przy sali obrad, towarzyszących. Czy wszyscy Państwo jesteście w sali obrad? Proszę o 

sprawdzenie kworum. Mamy kworum, wznawiamy obrady, ale kworum, to nie jest obecność 

Panie Przewodniczący, to jest tylko kworum żebyśmy mogli kontynuować obrady. Szanowni 

Państwo tutaj po rozmowach i konsultacjach z Radnymi i z pracownikami Kancelarii 

przystąpimy do kontynuowania punktu dotyczącego projektu uchwały w sprawie odwołania 

Pana Wiceprzewodniczącego Sławomira Pietrzyka. W związku z tym będziemy musieli 

wybrać Komisję Skrutacyjną. Proponuję przystąpić do powołania Komisji Skrutacyjnej, która 

przeprowadzi odwołanie Radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa. 

Proponuję żeby komisja ta liczyła 3-ch członków, też również proponuję żeby ta komisja już 

pracowała we wszystkich głosowaniach tajnych, które będą miały, które będą dzisiaj 

przeprowadzone. Czy ktoś z Państwa, bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Hawranek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Panie i Panowie Radni! 

Zgodnie z regulaminem, który przyjęliśmy na początku sesji do każdego głosowania powinna 

być powołana oddzielna Komisja Skrutacyjna, dlatego, bo regulamin mówi li tylko i 

wyłącznie o głosowaniu nad odwołaniem Pana Przewodniczącego Pietrzyka. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Nie ma problemu, Panie Przewodniczący jak najbardziej, gdybyście Państwo wszyscy się 

zgłosili to byśmy to zrobili, ponieważ jest głos sprzeciwu, powołamy Komisję Skrutacyjną do 

przeprowadzenia odwołania Radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

Krakowa, rozumiem, że na trzech członków Państwo się zgadzacie, żeby było trzech 

członków? Nie widzę sprzeciwu, tak. Teraz prosiłbym o przedstawienie członków do Komisji 
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Skrutacyjnej, jeżeli chodzi o Klub Prawa i Sprawiedliwości, kto od Państwa pójdzie? Edward 

Porębski, tak bardzo proszę. 

 

Radny – p. J. Kosek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

W Radzie Miasta mamy cztery kluby, więc dziwnym jest, że mamy 3-ch członków, więc 

przemyślałbym to jeszcze raz, raczej nie sądzę żeby to było dobre rozwiązanie żeby było 

trzech. 

 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Szanowni Państwo z tego, co pamiętam to było 3-ch członków zawsze, jeżeli chodzi o 

Komisję Skrutacyjną, proponuję żeby Rada po prostu przegłosowała to czy ma być 3 -ch 

członków, rozumiem, że możemy to przegłosować, jako wniosek formalny? Tak? Dobrze, 

Szanowni Państwo ja proponuję czterech, też mamy Radnego niezależnego, jako piątego, 

więc rozumiem, że też się zgłosi. Bardzo proszę z Klubu Prawa i Sprawiedliwości, kto będzie 

w Komisji Skrutacyjnej? Edward Porębski, Radny. Z Klubu Platformy Obywatelskiej? Pani 

Radna Iwona Chamielec. Z Klubu Przyjazny Kraków Adam Migdał, z Klubu Kraków dla 

Mieszkańców? Pan Radny Pietras. Czy Pan Radny Krzysztonek chce być w Komisji 

Skrutacyjnej jako piąty? Czyli mamy pięciu członków Komisji Skrutacyjnej. Teraz proponuję 

przegłosowanie składu Komisji Skrutacyjnej an bloc w całości. Głosujemy.  

 

 Kto z Państwa Radnych jest za, przeciw, kto się wstrzymuje? Czy wszyscy Państwo 

wzięli udział w głosowaniu? Mamy podanych, ale mamy propozycje z wszystkich klubów w 

tym momencie, wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję, zamykam 

głosowanie, proszę o wynik. 

 

 38 za, 1 osoba przeciw, 0 wstrzymujących się, 1 osoba nie brała udziału w 

głosowaniu. W związku z tym Komisja Skrutacyjna została powołana. Proszę Komisję 

Skrutacyjną o wybór przewodniczącego. Szanowni Państwo teraz ze względów technicznych 

na przygotowanie kart do głosowania będzie 5 minut przerwy. Dłużej? Dłużej, Szanowni 

Państwo w związku z tym 10 minut przerwy, czyli za dziesięć pierwsza spotykamy się na sali 

obrad. Dziękuję. 

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 12.50. 
 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Szanowni Państwo jeszcze pięć minut przerwy prosiła Komisja Skrutacyjna, ponieważ tutaj 

ustalamy jeszcze szczegóły głosowania. Więc przerwa jest do za pięć pierwsza.  

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 12.55. 
 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Szanowni Państwo Radni bardzo proszę o powrót na salę obrad, dostałem informację od 

Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej Pana Edwarda Porębskiego, że jesteśmy gotowi do 

przeprowadzenia głosowania.  

 

Radny – p. E. Porębski 

Szanowny Panie Przewodniczący! 
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Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Momencik, momencik, sekundę Panie Przewodniczący. Muszę przeczytać jedną formułkę. 

Głosowanie przeprowadza Komisja Skrutacyjna w sposób umożliwiający rzeczywiste 

zachowanie tajności głosowania. Po akcie głosowania komisja przystąpi do liczenia głosów i 

sporządzi protokół głosowania. Powierzam przeprowadzenie głosowania Komisji 

Skrutacyjnej, bardzo proszę Pana Przewodniczącego o informację jak ma wyglądać 

głosowanie, przekazuję głos. 

 

Radny – p. E. Porębski 

Szanowny Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

W sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa, skład Komisji Skrutacyjnej. Przewodniczący 

Edward Porębski, Wiceprzewodniczący Jan Pietras, członek Wojciech Krzysztonek, sekretarz 

Iwona Chamielec i członek Adam Migdał. Szanowni Państwo głosowanie będzie się 

odbywało w następujący sposób. Szanowni Państwo będą wyczytywani przez Panią Iwonę 

Chamielec, będą podchodzić tutaj, każdy dostanie karteczkę do głosowania, tak wygląda, Pani 

Radna odfajkuje każdego jednego kto weźmie karteczkę, wyczytanego, później na końcu 

zapytam czy wszyscy Państwo otrzymali karty do głosowania, jeżeli usłyszę, że wszyscy 

otrzymali, chociaż to będzie trudno, bo jesteśmy na kilku salach, później będziemy, Państwo 

odchodzicie z kartką w miejsce intymne, że tak powiem, może być tu po prawej stronie, 

możecie Państwo zagłosować, później po otrzymaniu przez wszystkich Państwa Radnych 

karty do głosowania będziecie Państwo jeszcze raz wyczytywani, każdy będzie podchodził 

tutaj, będzie urna postawiona w tym miejscu, będzie wyczytywany każdy Radny, będzie 

przybita pieczątka, po przybyciu pieczątki Państwo Radni będą wrzucać swój głos do 

skrzynki, tutaj na miejscu. Czy wszystko jasne drodzy Państwo? Bardzo serdecznie dziękuję, 

wobec tego bardzo proszę. Bardzo proszę Panią Radną o odczytywanie i podchodzenie.  

 

Radna – p. I. Chamielec 

Szanowni Państwo pozwolę sobie wyczytać według alfabetu. 

Pan Radny Bednarz Jacek 

Radny Artur Buszek 

Chamielec Iwona 

Radny Chrzanowski Kazimierz 

Pan Radny Tomasz Daros 

Radna Bogumiła Drabik 

Radny Michał Drewnicki 

Radna Fijałkowska Grażyna 

Radny Łukasz Gibała 

Radny Andrzej Hawranek 

Dominik Homa 

Radny Józef Jałocha nieobecny, czyli zaznaczam tu, że nieobecny. 

Radna Małgorzata Jantos 

Radny Dominik Jaśkowiec 

Adam Kalita 

Mariusz Kękuś 

Rafał Komarewicz 

Jakub Kosek 

Bolesław Kosior 

Małgorzata Kot 
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Wojciech Krzysztonek 

Renata Kucharska 

Lech Kucharski 

Teodozja Maliszewska nieobecna 

Łukasz Maślona 

Adam Migdał 

Stanisław Moryc 

Jan Stanisław Pietras 

Włodzimierz Pietrus 

Sławomir Pietrzyk 

Edward Porębski 

Anna Prokop – Staszecka 

Łukasz Sęk 

Marek Sobieraj 

Radny Łukasz Sobieraj, Marek, przepraszam. 

 

 

Radny – p. E. Porębski 

Radny Marek Sobieraj, bardzo prosimy na salę obrad. 

 

Radna – p. I. Chamielec 

Michał Starobrat 

Grzegorz Stawowy 

Krzysztof  Sułowski 

Alicja Szczepańska 

Agata Tatara 

Łukasz Wantuch 

Aleksandra Witek 

Stanisław Zięba 

Jerzy Zięty.  

 

Radny – p. E. Porębski 

Szanowni Państwo rozumiem, że wszyscy Państwo Radni otrzymali karty do głosowania, pięć 

minut na skreślenie kart do głosowania i wyczytujemy z listy, pięć, drodzy Państwo pięć 

minut bardzo prosimy, ponieważ komisja też chce zagłosować, prosiła Pani Iwona Chamielec, 

że też chce zagłosować, wobec tego drodzy Państwo teraz będzie wyglądało tak, za pięć 

minut rozpoczynamy głosowanie, wrzucanie kart do urny. Będzie się odbywało w ten sposób, 

że podchodzicie Państwo do urny, przybijamy pieczątkę i podpisujecie się Państwo na liście 

obecności tutaj pojedynczo, potwierdzacie swoją obecność i wrzucanie karty do urny, tak to 

będzie wyglądało. Dziękuję bardzo. Proszę zobaczyć urnę. 

 

Radna – p. I. Chamielec 

Szanowni Państwo teraz będziemy oddawać karty, wrzucać do urny i będziemy się 

podpisywać.  

Radny Jacek Bednarz 

Artur Buszek 

Chamielec Iwona 

Kazimierz Chrzanowski 

Tomasz Daros 
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Bogumiła Drabik 

Michał Drewnicki 

Grażyna Fijałkowska 

Łukasz Gibała 

Andrzej Hawranek 

Dominik Homa 

Józef Jałocha nieobecny. 

Jantos Małgorzata 

Dominik Jaśkowiec 

Adam Kalita 

Mariusz Kękuś 

Rafał Komarewicz 

Jakub Kosek 

Bolesław Kosior 

Kot Małgorzata 

Wojciech Krzysztonek 

Renata Kucharska 

Lech Kucharski 

Łukasz Maślona 

Teodozja Maliszewska nieobecna. Łukasz Maślona. 

Adam Migdał 

Stanisław Moryc 

Pietras Jan 

Pietrus Włodzimierz 

Sławomir Pietrzyk 

Edward Porębski 

Anna Prokop – Staszecka 

Łukasz Sęk 

Marek Sobieraj 

Michał Starobrat 

Grzegorz Stawowy 

Krzysztof Sułowski 

Alicja Szczepańska 

Agata Tatara nieobecna. 

Łukasz Wantuch 

Witek Aleksandra 

Stanisław Zięba 

Jerzy Zięty.  

 

Radny – p. E. Porębski 

Szanowni Państwo Radni rozumiem, że wszyscy Państwo zagłosowali i głosy oddali. Wobec 

tego dziękujemy bardzo i prosimy o przerwę, komisja idzie liczyć głosy, tak, że przepraszamy 

bardzo, prosimy myślę, że 15 minut przerwy, do za dwadzieścia pięć druga.  

 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Dziękujemy Komisji Skrutacyjnej. W związku z tym, że Komisja Skrutacyjna będzie liczyła 

głosy, ogłaszam przerwę do za dwadzieścia druga. Dajemy 20 minut Komisji Skrutacyjnej.  

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 13.40. 
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Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Szanowni Państwo Radni bardzo proszę o powrót na salę obrad.  

 

Radny – p. E. Porębski 

Bardzo proszę komisję tutaj, w miarę zachowanie, bo ja nie sam byłem w komisji. Szanowny 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Proszę pozwolić, że odczytam protokół z tajnego głosowania na nadzwyczajnej sesji  

10 stycznia 2022 roku w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa z 

funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa Pana Sławomira Pietrzyka. Komisja 

Skrutacyjna w składzie: Przewodniczący Edward Porębski, Wiceprzewodniczący Jan 

Stanisław Pietras, członek Wojciech Krzysztonek, sekretarz Pani Iwona Chamielec, członek 

Adam Migdał. Kart do głosowania oddano 40. Głosów ważnych, czyli ważnych kart do 

głosowania oddano 40. Głosów nieważnych, czyli nieważnych kart do głosowania oddano 

zero. Wszystkie karty były dobrze zaopatrzone. Radni oddali głosy, za odwołaniem 28 

głosów, przeciw 3 głosy, wstrzymujących 9 głosów. W wyniku powyższego komisja 

stwierdza, że Pan Sławomir Pietrzyk zostaje odwołany z funkcji Wiceprzewodniczącego 

Rady Miasta Krakowa i podpisała się komisja, która prowadziła wybory. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa odwołała 

Radnego Sławomira Pietrzyka z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa. 

Szanowni Państwo przystępujemy do kolejnego punktu obrad, przystępujemy do procedury 

odwołania Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. 

 

Odwołanie Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. 
Informuję, że głosowanie będzie odbywać się na kartach do głosowania, na których 

wymienione zostanie imię i nazwisko kandydata o odwołanie z funkcji Przewodniczącego 

Rady Miasta Krakowa. Głosowanie przeprowadzi Komisja Skrutacyjna powołana przez Radę  

Miasta Krakowa spośród Radnych. Zgodnie z wymogiem ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 

samorządzie gminnym Rada odwołuje bezwzględną większością głosów w obecności, co 

najmniej połowy ustawowego składu Rady w głosowaniu tajnym. Głosowanie zgodnie ze 

Statutem Miasta Krakowa przeprowadza Komisja Skrutacyjna. Przed przystąpieniem do 

wyboru Komisji Skrutacyjnej proponuję przyjęcie w trybie paragrafu 27 ust. 3 Statutu Miasta 

Krakowa rozstrzygnięcia proceduralnego dotyczącego procedury głosowania. Procedura. Na 

karcie do głosowania obok imienia i nazwiska z prawej strony znajdują się dwie kratki, jedna 

nad słowem „za”, druga na słowem „przeciw”. Radny dokonuje wyboru przez postawienie 

znaku X w kratce nad słowem za, jeżeli opowiada się za odwołaniem, lub w kratce nad 

słowem przeciw opowiadając się przeciw odwołaniu. Głos uważa się za nieważny, jeżeli 

postawiono znak X na karcie do głosowania jednocześnie w kratkach za i przeciw lub 

postawiono więcej niż jeden znak X, w którejś  z kratek. Głos uważa się za ważny bez 

dokonania wyboru, jeżeli nie postawiono znaku X w żadnej z kratek, jest to głos 

wstrzymujący się. Głosowanie odbywa się w ten sposób, że Komisja Skrutacyjna wyczytuje 

w kolejności alfabetycznej Radnych, którzy podchodzą do urny i w obecności Komisji 

Skrutacyjnej wrzucają opieczętowane przez komisję karty do głosowania do urny. Czy ktoś z 

Państwa zgłasza poprawki do procedury? Nie widzę, przystępujemy do głosowania 

procedury. 
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 Kto z Państwa jest za przyjęciem procedury? Kto z Państwa wstrzymał się? Kto z 

Państwa jest przeciw? Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Tak, czekam, Pan 

Radny nie będzie głosował, tak, dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik.  

 

 38 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

Wniosek o procedurę został przyjęty. Następuje teraz przystąpienie do rozpatrzenia projektu 

uchwały w sprawie odwołania z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa według 

druku 2445. Jest to projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 

2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały według druku 2445 minął termin zgłaszania 

autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad 

projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego 

prowadzącego obrady. Proszę bardzo Pana Radnego Jacka Bednarza o zreferowanie druku.  

 

Radny – p. J. Bednarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Zdaję sobie sprawę, że dzisiejsza sesja jest nadzwyczajna, jest wyjątkowa i je emocjonalna i 

myślę, że te emocje udzielają nam się wszystkim, tak jak zaznaczył też wcześniej Pan 

Przewodniczący, nawet mnie się ręce gdzieś tam trzęsą, ale komu się nie trzęsą. Szanowni 

Państwo w imieniu Grupy Radnych złożyłem i referuję projekt w sprawie odwołania 

Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. To nie jest łatwa chwila, ponieważ do samego 

końca liczyliśmy, że Pan Przewodniczący Dominik Jaśkowiec zgodnie z porozumieniem, 

które zostało podpisane 5 lat temu dotrzyma, że tak powiem, tych zobowiązań i będziemy w 

stanie w trybie zwykłym, na zasadzie przyjęcia rezygnacji, zmienić skład Prezydium Rady 

Miasta Krakowa. Projekt uchwały, który Państwu przedstawiam i który podpisała Grupa 

Radnych realizuje tak naprawdę pisemne porozumienie zawarte na początku bieżącej kadencji 

pomiędzy przedstawicielami Przyjaznego Krakowa, pomiędzy Panem Dominikiem 

Jaśkowcem, pomiędzy Panem Buszkiem, pomiędzy Koalicją Obywatelską. Więc myślę, że tu 

taj tak naprawdę nie ma więcej nic do powiedzenia i prosiłbym bardzo żebyśmy tutaj podeszli 

do tego na zasadzie tylko i wyłącznie wywiązywania się z podpisywanych i deklarowanych 

porozumień. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. W trybie statutowym nie zgłoszono żadnych 

autopoprawek, otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciał zabrać głos w tej sprawie? 

Bardzo proszę Pana Radnego Dominika Jaśkowca, przepraszam bardzo, bardzo przepraszam, 

tak, proszę bardzo Panie Przewodniczący. 

 

Radny – p. A. Hawranek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Panie i Panowie Radni! 

Dzisiejsza sesja została zwołana po to żeby rozwiązać bardzo niemiłą sytuację, która zdarzyła 

się w Radzie Miasta, a w zasadzie wśród Radnych Miasta Krakowa mniej więcej miesiąc 

temu z małym kawałkiem. I gdy mój klub uważa, że rozwiązanie tej sytuacji było jak 

najbardziej właściwym posunięciem i należało tą sytuację rozwiązać, dlatego, bo to, że ona 

żyła tylko i wyłącznie w mediach, a Rada Miasta nie podejmowała w tej sprawie żadnej 

inicjatywy było niedobre, równocześnie uważamy, że przy tej okazji łączenie sprawy 

politycznej, umowy, która została zawarta prawie 3 lata temu między konkretnymi osobami, z 

konkretnymi wymienionymi w tej umowie nazwiskami, ze sprawą, która tak naprawdę jak 

widać po wynikach głosowania zjednoczyła absolutnie wszystkich Radnych, jest dalece 

niewłaściwe i nie powinno mieć miejsca. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Bardzo dziękuję Panu Przewodniczącemu. Czy ktoś chciał jeszcze z innych klubów zabrać 

głos w tej sprawie, oświadczeń klubowych? Nie, w związku z tym proszę Pana Dominika 

Jaśkowca. 

 

Radny – p. D. Jaśkowiec 

Szanowni Państwo! 

Oczywiście ja nie mam złudzeń, że to co tu zostało powiedziane jest tylko pretekstem do 

odwołania mnie z tej funkcji, pretekstem bardzo wygodnym, ale jednak nieprawdziwym. Ale 

ten pretekst można, jego nieprawdziwość potwierdzić faktem, że  umowa weszła w życie, 

musiałby z funkcji Wiceprzewodniczącego razem zrezygnować Rafał Komarewicz. 

Oczywiście to nie nastąpiło w związku z tym nie mogą się Państwo zasłaniać faktem, że 

odwołujecie mnie z powodu tego, że nie została wypełniona jakaś umowa. Do wypełnienia 

umowy, i to jest punkt pierwszy i punkt drugi tej umowy, nie umowy osób prywatnych, tutaj 

to nie jest prawda, umowy między klubami, ratyfikowanymi również przez Klub Koalicji 

Obywatelskiej potrzebne było złożenie rezygnacji przez Wiceprzewodniczących. To nie 

nastąpiło, Pan Wiceprzewodniczący Rafał Komarewicz dalej tą funkcję pełni. W związku z 

tym proszę mieć odwagę i powiedzieć to, że budujecie Państwo nową polityczną większość w 

Radzie Miasta Krakowa w oparciu o trzy kluby czy środowiska polityczne, a nie zasłaniać się 

umową, której sami Państwo nie wypełniliście i samo Państwo nie wypełniacie. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Bardzo dziękuję Panu Przewodniczącemu. Czy ktoś z Państwa chciał jeszcze zabrać głos? Nie 

widzę. W związku z tym proszę Pana Jacka Bednarza o podsumowanie, tak, jako 

wnioskodawca. 

 

Radny – p. J. Bednarz 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Drogi Panie Przewodniczący, ja rozumiem, że narracja w tej sprawie będzie różna i najlepiej 

jest to próbować przenieść na płaszczyznę polityczną. Myślę, że czasami trzeba tą politykę 

odciąć i czasami po prostu trzeba podejść tak jak tutaj Pan Przewodniczący Andrzej 

Hawranek powiedział, do personaliów i do osób. To porozumienie faktycznie podpisały 

konkretne osoby. Akurat nie byłem przy podpisywaniu i nie byłem również przy późniejszych 

negocjacjach, ale nigdy w momencie, kiedy pół roku temu  Państwo rozmawialiście jak 

przeprowadzić do tego żeby to porozumienie skonsumować, nigdy nie słyszałem, żeby 

Przewodniczący mojego klubu mieli się podać do dymisji. Myślę, że gdyby takie założenie 

było i taka deklaracja z Pana strony poszła to myślę, że obaj Panowie by to, złożyli takie 

stosowne dokumenty. Myślę, że najlepiej by było gdybyście to Panowie  zrobili w trzech, to 

wystarczy zwykła męska rozmowa. Cały czas słyszeliśmy, że nie da się tego zrobić, ponieważ 

nie da się zwołać sesji stacjonarnej. Oczywiście czas pandemii jest czasem niezwyczajnym, 

jest kwestia tylko woli i chęci. Natomiast miałem w ogóle nie wychodzić do tej wypowiedzi, 

ale po raz kolejny muszę się dzisiaj zgodzić ze słowami Pana Andrzeja Hawranka, tak, ma 

rację Pan Przewodniczący Andrzej Hawranek, że Rada Miasta Krakowa, Prezydium i 

Przewodniczący Rady Miasta Krakowa nie stanął na wysokości zadania żeby rozwiązać 

problem tej trudnej sytuacji, szczególnie dla Radnej Alicji Szczepańskiej, a myślę, że przez 

całą Polskę i nie tylko Polskę poszła informacja, emocjonalna informacja, co dzieje się w 

Radzie Miasta Krakowa. I uważam, że tutaj trochę jest chyba zaniechania, bo wydaje mi się, 

że należało tą sprawę rozpocząć nie od Facebooka, nie od informacji facebookowych, 

kuluarowych tylko rolą Przewodniczącego jest to żeby zaprosić te dwie osoby do siebie do 
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gabinetu i w obecności tych dwóch osób tą sprawę wyjaśnić i znaleźć rozwiązanie żeby ją 

załatwić tak, żeby żadna z tych stron, ani Pani Alicja Szczepańska, ani Sławomir Pietrzyk nie 

czuli się dzisiaj w takiej sytuacji, w jakiej są. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Bardzo dziękuję. Pani Radna Prokop – Staszecka chciała zabrać głos? 

 

Radna – p. A. Prokop – Staszecka 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Przepraszam, że  zostałam sprowokowana do zabrania głosu, bo z jednej strony mówicie o 

polityce, a przez pychę i pogardę Platformy Obywatelskiej mamy jak mamy. Do tego się nie 

odnoszę, ale jeżeli Pan Radny Hawranek mówi, że przyzwoite jest to, co oni robią, a 

nieprzyzwoite jest to, co my robimy to chcę powiedzieć właśnie to, co powiedział przed 

chwilą Bednarz, że jak się jest szefem czegoś to to jest zobowiązanie, to jest z jednej strony, 

jakby powiedzieć, zaszczyt, ale z drugiej strony jest to obowiązek i trzeba było zrobić coś, 

żeby nie podchodzić do tego politycznie, z pogardą tylko zabrać tych dwoje ludzi i nie robić z 

tego takiego cyrku. W związku z tym jestem za i podpisałam świadomie, dobrowolnie, bez 

przymusu, nikt mnie nie przymuszał do tego żeby powiedzieć taki Przewodniczący, który ma 

mnie reprezentować, który jest z taką pogardą i z taką pychą nie może dalej być 

Przewodniczącym. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Dziękuję Pani Radnej. Pani Radna Alicja Szczepańska bardzo proszę o zabranie głosu.  

 

Radna – p. A. Szczepańska 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja mam jedną prośbę, proszę sobie moim imieniem i nazwiskiem w walce politycznej nie 

wycierać ust, bo dla mnie to jest dodatkowo poniżające, a w kwestii tej afery obyczajowej 

zostały bezpośrednio o tym powiadomione osoby z Prezydium Rady Miasta Krakowa i też nie 

widziałam żadnej reakcji siedzącego za mną Przewodniczącego, to jest jedna rzecz. Druga 

rzecz, chcecie Państwo zgrillować Przewodniczącego Jaśkowca za to, co robił w mojej 

sprawie, a przecież Państwo żeście wszyscy zbijali na tym kapitał polityczny, większość, 

którzy tu będą głosować, mnie się to nie podoba, to mówię po raz kolejny, nie wiem może to 

są jakieś inne czasy, albo ja za dużo razy przeczytałam jakiegoś Don Kichota, natomiast dla 

mnie to jest, brak mi słów, bo nie chcę być przedmiotem dyskusji Komisji Dyscyplinarnej, 

więc dlatego zamilknę, ale mam wielką prośbę, proszę nie wymieniać mojego imienia ani 

nazwiska w kontekście odwołania, bo wiemy wszyscy, że powód jest inny i ma wydźwięk 

polityczny i to nie chodzi o ostatnie zachowanie, bo takie podchody były dużo wcześniej. 

Więc na jawne kłamstwa, okłamywanie wyborców, ludzi oglądających to, ja się nie zgadzam, 

trzeba powiedzieć prawdę, wtedy może ktoś Państwa będzie szanował kiedyś.  

 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Bardzo dziękuję Pani Radnej. Pan Radny Dominik Jaśkowiec bardzo proszę. 

 

Radny – p. D. Jaśkowiec 

Szanowni Państwo ja o tej sprawie nie informowałem pierwszy na Facebooku, zrobił to 

Przewodniczący Rafał Komarewicz w swoim poście, cytat: osobiście uważam, że zarzuty są 

bardzo poważne, dotyczą zachowań jakie nigdy nie powinny mieć miejsca, szczególnie w 

przestrzeni publicznej. Jeśli zarzuty się potwierdzą konsekwencje będą nieuniknione. To był 
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pierwszy post na Facebooku na temat tej sprawy. Ja przekazałem zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa zgłoszenie Pani Radnej Szczepańskiej do Komisji Dyscyplinarnej, nie zabierałem 

tutaj głosu, głosu w tej sprawie, w związku z tym po opublikowaniu tego, w mediach tego 

dokumentu zaczęły się zarzuty, że sprawę tuszuję. Oczywiście ja tego nie chciałem robić, bo 

uważałem, że Komisja Dyscyplinarna jest tym miejscem, w którym powinno się te sprawy 

wyjaśnić zgodnie z procedurą, zgodnie z przepisami prawa, ale pierwszy do tej sprawy 

odniósł się na swoim Facebooku Pan Przewodniczący Rafał Komarewicz, ja się dopiero 

odniosłem po nim i zresztą napisałem to, że na prośbę Pani Radnej Szczepańskiej nie 

zabierałem głosu publicznie w tej sprawie przekazując sprawę do Komisji Dyscyplinarnej. 

Dlatego jeżeli Państwo uważacie, że powinienem zostać odwołany za to, że się odnosiłem do 

tej sprawy na Facebooku to powinniście zacząć od odwołania Przewodniczącego 

Komarewicza, można to sprawdzić, daty nie kłamią. 

 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Bardzo dziękuję Panu Radnemu. Czy ktoś z Państwa chciał jeszcze zabrać głos w tej sprawie? 

Nie widzę. Zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, 

która oznacza zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie zgłoszono poprawek. 

Szanowni Państwo proponuję przystąpić do powołania Komisji Skrutacyjnej, która 

przeprowadzi odwołanie Radnego  z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. 

Proponuję żeby Komisja Skrutacyjna zebrała się w tym samym składzie, co wcześniej, czy 

tutaj jest zgoda wszystkich klubów na to? Nie widzę żeby ktoś nie zgadzał się tylko jeszcze 

proszę o zgodę osób, które wchodziły w skład Komisji Skrutacyjnej. Czy Pan Edward 

Porębski wyraża zgodę na to, aby być w Komisji Skrutacyjnej? Byśmy prosili Pana Edwarda, 

Radnego, o przybycie na salę. Dziękuję bardzo. Pan Radny Adam Migdał. Pani Radna Iwona 

Chamielec czy ktoś innego Państwo chcecie? Prosimy niestety o przyjście osobiste. Pani 

Iwona Chamielec wyraża zgodę tak jak i Radny Edward Porębski i Pan Adam Migdał. Bardzo 

proszę Pan Jan Pietras czy wyraża zgodę? Pan Jan Pietras wyraża zgodę. Pan Krzysztonek 

Wojciech? Pan Krzysztonek wyraża zgodę. Teraz proponuję przegłosowanie składu Komisji 

Skrutacyjnej w całości. Szanowni Państwo, czy są jakieś inne kandydatury? Nie widzę. W 

związku z tym teraz proponuję przegłosowanie składu Komisji Skrutacyjnej, przygotowujemy 

się do głosowania. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa jest za, przeciw, kto się wstrzymuje, jeżeli chodzi o wybranie składu 

Komisji Skrutacyjnej? Pani Radna zaczekamy na Panią, proszę spokojnie, spokojnie Pani 

Radna, jeszcze zaczekamy parę sekund, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 36 za, 0 osób przeciw, 1 osoba wstrzymująca się, 0 osób nie brało udziału w 

głosowaniu. Komisja Skrutacyjna została wybrana. W związku z tym ogłaszam 5 minut 

przerwy, czyli do godziny, siedem minut, do pięć po czternastej jest przerwa na 

przygotowanie się Komisji Skrutacyjnej do głosowania.  

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 14.05. 
 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Szanowni Państwo zapraszam na salę obrad, prosiłbym o sprawdzenie kworum, Szanowni 

Państwo sprawdzamy kworum, jeszcze bym prosił osoby, które są, jeszcze trzy osoby, jeszcze 

dwie, dziękuję bardzo, mamy kworum. Szanowni Państwo przeprowadzamy głosowanie, 

Komisja Skrutacyjna przeprowadza głosowanie w sposób umożliwiający rzeczywiste 

zachowanie tajności głosowania. Po akcie głosowania komisja przystąpi do liczenia głosów i 
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sporządzi protokół głosowania. Powierzam przeprowadzenie głosowania Komisji 

Skrutacyjnej. Bardzo proszę Pana Przewodniczącego Edwarda Porębskiego, 

Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o krótkie przypomnienie o sposobie głosowania. 

Dziękuję. 

 

Radny – p. E. Porębski 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni!  

Protokół z głosowania na nadzwyczajnej Sesji z dnia 10 stycznia 2022 roku w sprawie 

odwołania Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa Dominika Jaśkowca z funkcji 

Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. Komisja w składzie Przewodniczący Edward 

Porębski, Wiceprzewodniczący Jan Stanisław Pietras, członek Wojciech Krzysztonek, 

sekretarz Pani Iwona Chamielec, członek Pan Adam Migdał. Drodzy Państwo będzie się 

odbywało głosowanie podobnie, Państwo Radni będą uprzejmi podejść tutaj, odebrać karty i 

będzie zaznaczone, że Państwo kartę odebrali, później idziemy w miejsce, że tak powiem, 

takie, żeby można zagłosować, głosujemy, później przychodzimy, też wyczytywani z listy, 

przychodzimy tutaj do urny, najpierw przybijamy pieczątkę, z pieczątką przybitą wrzucamy i 

podpisujemy się na liście obecności jako, że oddaliśmy głos w sprawie odwołania 

Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. Drodzy Państwo są dwie kratki, za i przeciw, w 

związku z tym wypełniamy albo jedną albo drugą kratkę, krzyżykiem, tak jak tam jest 

zaznaczone. Dziękuję bardzo i bardzo proszę. 

 

Radna – p. I. Chamielec 

Szanowni Państwo tak jak ostatnio. 

Jacek Bednarz 

Artur Buszek 

Iwona Chamielec 

Kazimierz Chrzanowski 

Tomasz Daros 

Bogumiła Drabik 

Michał Drewnicki, ale jeszcze może zanim Pani Radna do nas tutaj dotrze. 

Michał Drewnicki 

Grażyna Fijałkowska 

Łukasz Gibała 

Andrzej Hawranek 

 

 

Radny – p. E. Porębski 

Pan Andrzej Hawranek, bardzo prosimy po odbiór karty. Jest to przywilej, nie obowiązek, 

tak, że jak Pan Radny uważa. 

 

Radna – p. I. Chamielec 

Dominik Homa 

Józef Jałocha nieobecny. 

Jantos Małgorzata 

Dominik Jaśkowiec 

Adam Kalita 

Mariusz Kękuś 

Rafał Komarewicz 

Jakub Kosek 
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Następny jest Bolesław Kosior, ale jeszcze czekamy na Radnego Jakuba Koska.  

Bolesław Kosior 

Małgorzata Kot 

Wojciech Krzysztonek 

Renata Kucharska 

Lech Kucharski 

Teodozja Maliszewska nieobecna. 

Łukasz Maślona 

Adam Migdał 

Stanisław Moryc 

Jan Pietras 

Włodzimierz Pietrus 

Sławomir Pietrzyk 

Edward Porębski 

Anna Prokop – Staszecka 

Łukasz Sęk 

 

Radny – p. E. Porębski 

Pan Radny Łukasz Sęk, bardzo prosimy na salę obrad. 

 

Radna – p. I. Chamielec 

Marek Sobieraj 

Michał Starobrat 

Grzegorz Stawowy 

Krzysztof Sułowski 

Alicja Szczepańska 

Agata Tatara nieobecna. 

Łukasz Wantuch 

Aleksandra Witek 

Stanisław Zięba 

Jerzy Zięty.  

 

Radny – p. E. Porębski 

Szanowni Państwo czy wszyscy Państwo Radni otrzymali karty do głosowania? Rozumiem, 

że wszyscy, wobec tego jeszcze przypominam, mamy dwie kratki, stawiamy krzyżyk w 

kratce, krzyżyki postawione w dwóch kratkach jest głosem nieważnym, dziękuję bardzo, pięć 

minut czasu na głosowanie. Szanowni Państwo Radni bardzo prosimy o oddanie głosu, 

zapraszamy do urny, będzie wyczytywane Państwa Radnych nazwisko i imię i składamy swój 

podpis przy nazwisku na liście obecności, żeby to było potwierdzone. Podstawiamy najpierw 

kartę do przybicia pieczątki, wrzucamy i podpisujemy się na liście obecności. Bardzo 

Państwa proszę żeby tak szybko to przeszło. 

 

Radna – p. I. Chamielec 

Komisyjnie sprawdzamy. 

Jacek Bednarz 

Artur Buszek 

Iwona Chamielec 

Kazimierz Chrzanowski 

Tomasz Daros 
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Bogumiła Drabik 

Michał Drewnicki 

Grażyna Fijałkowska 

Łukasz Gibała 

Andrzej Hawranek 

Homa Dominik 

Józef Jałocha nieobecny. 

Małgorzata Jantos 

Dominik Jaśkowiec 

Adam Kalita 

Mariusz Kękuś 

Rafał Komarewicz 

Jakub Kosek 

Bolesław Kosior 

Kot Małgorzata 

Wojciech Krzysztonek 

Renata Kucharska 

Lech Kucharski 

Teodozja Maliszewska nieobecna. 

Łukasz Maślona 

Adam Migdał 

Stanisław Moryc 

Jan Pietras 

Pietrus Włodzimierz 

Sławomir Pietrzyk 

Edward Porębski 

Anna Prokop – Staszecka 

Łukasz Sęk 

Marek Sobieraj 

Michał Starobrat 

Grzegorz Stawowy 

Krzysztof Sułowski 

Alicja Szczepańska 

Agata Tatara nieobecna. 

Łukasz Wantuch 

Aleksandra Witek 

Stanisław Zięba 

Jerzy Zięty.  

 

Radny – p. E. Porębski 

Czy wszyscy Państwo Radni oddali głosy? Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pana 

Przewodniczącego o 15 minut przerwy, do za dwadzieścia piętnasta. 

 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Szanowni Państwo ogłaszam przerwę do za piętnaście trzecia, 17 minut, dziękuję.  

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 14.45. 
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Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Zapraszamy wszystkich Państwa Radnych na ogłoszenie wyników głosowania. Proszę o 

sprawdzenie kworum, chcemy wiedzieć, że większość z Państwa słyszała wyniki głosowania. 

Jeszcze bardzo proszę, 11 osób, jeszcze bym prosił tutaj o naciśnięcie przycisków. 

Potrzebujemy 22 Radnych, żeby zacząć. Szanowni Państwo mamy 20 Radnych, jeszcze 

mamy 5 osób z Komisji Skrutacyjnej, których tu wszyscy widzimy, czyli mamy, jeszcze 

jedna osoba, czyli 24 plus 4 mamy 25. Bardzo proszę Pana Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o odczytanie wyników głosowania. 

 

Radny – p. E. Porębski 

Szanowny Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Protokół z  głosowania na nadzwyczajnej sesji w dniu 10 stycznia 2022 roku w sprawie 

odwołania Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa Pana Dominika Jaśkowca z funkcji 

Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. Komisja Skrutacyjna w składzie: Przewodniczący 

Edward Porębski, wiceprzewodniczący Jan Stanisław Pietras, sekretarz Pani Iwona 

Chamielec, członek Pan Adam Migdał i członek Pan Wojciech Krzysztonek. Kart do 

głosowania oddano 40. Głosów ważnych, czyli ważnych kart do głosowania oddano 40. 

Głosów nieważnych, czyli nieważnych kart do głosowania oddano zero. Radni głosowali: za 

29 głosów, przeciw 10 głosów, wstrzymujący 1 głos. W wyniku powyższego komisja 

stwierdza, że Pan Dominik Jaśkowiec został odwołany z funkcji Przewodniczącego Rady 

Miasta Krakowa. Komisja Skrutacyjna podpisała w składzie jak wyżej wymieniona. Dziękuję 

bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Dziękuję bardzo. Stwierdzam, iż Rada Miasta Krakowa odwołała Pana Radnego Dominika 

Jaśkowca z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa.  

 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Proszę o 5 minut przerwy w imieniu Klubu Przyjazny Kraków. 

 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Przerwa jest do za pięć trzecia. 

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 14.55. 
 

Przewodniczący obrad – p. R. Komarewicz 

Zapraszamy Państwa Radnych na salę obrad. Szanowni Państwo wznawiamy obrady. 

Szanowni Państwo chciałem złożyć oświadczenie. Szanowni Państwo chciałem, proszę o 

ciszę, kworum, dobrze, proszę o kworum. Szanowni Państwo sprawdzamy kworum, 23. 

Szanowni Państwo chciałem oświadczyć, że w dniu dzisiejszym rezygnuję z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa, prosiłbym Państwa abyście w dniu 

dzisiejszym przyjęli moją rezygnację, w związku z tym przekazuję obrady Panu 

Przewodniczącemu Drewnickiemu. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dzień dobry,  witam Państwa bardzo serdecznie. W związku z tym, że Pan Przewodniczący 

Komarewicz złożył rezygnację, tak czy inaczej, żeby ona była skuteczna musi zostać 
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przegłosowana i widzę tutaj, że Pan Przewodniczący Jacek Bednarz rozumiem z wnioskiem 

formalnym, bardzo proszę. 

 

Radny – p. J. Bednarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Zgodnie z paragrafem 32 Statutu Miasta Krakowa składam wniosek o wprowadzenie i 

rozpatrzenie, jako sprawy nagłej projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Radnego z 

funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa Pana Rafała Komarewicza. Jest tutaj 

stosowna liczba podpisów, bardzo proszę. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękuję, mamy 18 podpisów. Szanowni Państwo przede wszystkim musimy uzyskać 

zgodę wnioskodawców sesji, którzy tą dzisiejszą nadzwyczajną sesją, o którą wnioskowali, 

wobec czego ja bym prosił tutaj Panią Martę o przekazanie listy nazwisk osób, ja będę 

wyczytywał i poproszę za chwilkę, jeżeli uzyskamy taką zgodę, będziemy ten wniosek 

formalny rozpatrywać, więc musimy mieć zgodę wszystkich Radnych, którzy wnioskowali o 

zwołanie dzisiejszej Sesji Rady Miasta Krakowa. Bardzo bym prosił na taką listę. Bardzo 

dziękuję. Będę prosił po kolei czy Radni wyrażają zgodę na wprowadzenie w trybie nagłym 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego 

Rady Miasta Krakowa. Pan Radny, Pan Przewodniczący Rafał Komarewicz. Pan 

Przewodniczący się zgadza. Pani Radna Anna Prokop – Staszecka, bardzo dziękuję. Pani 

Radna była za. Pani Małgorzata Kot. Pani Radna Małgorzata Kot za. Pan Radny Marek 

Sobieraj. Pan Radny Marek Sobieraj jest za. Pan Radny Mariusz Kękuś. Zgadza się. Pan 

Radny Dominik Homa. Dziękujemy, Pan Radny jest za. Pan Radny Lech Kucharski. Za, 

bardzo dziękuję. Pan Przewodniczący Włodzimierz Pietrus. Pan Przewodniczący 

Włodzimierz Pietrus jest za. Pan Przewodniczący Adam Kalita. Pan Przewodniczący jest za. 

Pan Przewodniczący Jacek Bednarz. Pan Przewodniczący Jacek Bednarz za. Pan Radny 

Wojciech Krzysztonek. Pan Radny Wojciech Krzysztonek jest za. W związku z tym wszyscy 

Radni, którzy wnioskowali o zwołanie nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Krakowa wyrazili 

zgodę. Przechodzimy do rozpatrzenia tego wniosku formalnego, czyli wprowadzenie i 

rozpatrzenie, jako sprawy nagłej projektu uchwały według druku numer 2447. Głos za, głos 

przeciw temu wnioskowi? Nie ma takiego głosu. Wobec czego przystępujemy do głosowania. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za wprowadzeniem i rozpatrzeniem druku numer 

2447 jako sprawy nagłej na dzisiejszej sesji, kto jest za? Kto jest przeciwny? Kto się 

wstrzymał? Zamykam głosowanie, proszę o podanie wyniku. 

 

 Głosowało 28 Radnych, 28 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

Stwierdzam, że wniosek został przyjęty, wobec czego przechodzimy do procedowania tego 

druku według, druku numer 2447 w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem do projektu 

minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin poprawek wyznaczam do czasu zakończenia 

dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie do 

Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Przyjęcie rezygnacji Radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady 

Miasta Krakowa. 
Druk referuje Pan Radny Jacek Bednarz. 
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Radny – p. J. Bednarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

W związku z tym, że wpłynęła rezygnacja Pana Radnego Rafała Komarewicza z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa proszę o przyjęcie projektu uchwały i 

przegłosowanie tej rezygnacji na dzisiejszym posiedzeniu. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo serdecznie dziękuję. Czy mamy stanowiska klubów, Prezydenta, komisji rozumiem 

nie było, więc nie ma opinii. Otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos 

w tej sprawie? Na sali nie widzę, zgłoszeń elektronicznych na pozostałych salach również nie 

ma. Wobec czego Szanowni Państwo zgodnie ze Statutem zamykam dyskusję, która oznacza 

zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie zgłoszono poprawek ani 

autopoprawek i przystąpimy od razu do głosowania. Tutaj, jako, że była to rezygnacja 

głosowanie jest jawne. Przystępujemy Szanowni Państwo do głosowania. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  uchwały według druku numer 2447? 

Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? 

Jakaś wątpliwość? Zamykam głosowanie, proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 30 Radnych, 30 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

Stwierdzam, że uchwała o odwołaniu, o przyjęciu rezygnacji Pana Radnego Rafała 

Komarewicza z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa została przyjęta. Czy 

mamy jeszcze jakieś wnioski? Pan Przewodniczący Adam Migdał bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

W imieniu klubu proszę o 5 minut przerwy. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Zarządzam przerwę do godziny 15.10. 

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 15.10. 
 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Szanowni Państwo zapraszam wszystkich na swoje sale, zajmowanie miejsc, będziemy 

zaczynać Sesję Rady Miasta Krakowa po przerwie. Jeżeli Szanowni Państwo wszyscy zajęli 

miejsca, proszę o sprawdzenie kworum żeby tutaj wszystko było zapisane i zgodne ze 

Statutem, bardzo proszę. Proszę Państwa Radnych o kliknięcie przycisku obecny, to jest 

sprawdzenie kworum, czyli czy mamy wymaganą większość, widzę, że już jest, bardzo 

dziękuję. Pan Przewodniczący Jacek Bednarz wniosek formalny. 

 

Radny – p. J. Bednarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Jak widzimy sytuacja jest dynamiczna, w związku z przyjętą rezygnacją Pana Rafała 

Komarewicza z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa zgodnie z paragrafem 

32 Statutu Rady Miasta Krakowa pozwalam sobie w imieniu Grupy Radnych złożyć wniosek 

o wprowadzenie i rozpatrzenie, jako sprawy nagłej projektu uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. 
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Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo Szanowni Państwo dziękuję. Wobec tego, że wpłynął do mnie wniosek o wybór 

Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa, wniosek formalny oczywiście zawiera wymaganą 

liczbę 18 podpisów, Szanowni Państwo oczywiście potrzebna jest tutaj standardowo zgoda 

wnioskodawców dzisiejszej sesji, dlatego Państwa, którzy podpisali się pod wnioskiem o 

zwołanie dzisiejszej sesji tutaj proszę o przyjście. Pan Przewodniczący Rafał Komarewicz czy 

jest za. Dziękuję, Pan Przewodniczący Rafał Komarewicz jest za wprowadzeniem i 

rozpatrzeniem jako sprawy nagłej. Pani Przewodnicząca Anna Prokop – Staszecka. Bardzo 

dziękuję, Pani Radna jest za. Pani Radna Małgorzata Kot. Pani Radna Małgorzata Kot jest za. 

Czy Pan Radny Marek Sobieraj jest za. Dziękuję, Pan Marek Sobieraj, Pan Radny, jest za. 

Pan Radny Mariusz Kękuś. Pan Radny Mariusz Kękuś za. Pan Radny Dominik Homa. Pan 

Radny jest za, dziękuję. Pan Radny Lech Kucharski. Pan Radny Lech Kucharski jest za. Pan 

Przewodniczący Włodzimierz Pietrus. Pan Przewodniczący za. Pan Radny Adam Kalita. Pan 

Radny Adam Kalita za. Pan Radny Jacek Bednarz. Bardzo dziękuję, Pan Radny jest za. Pan 

Radny Wojciech Krzysztonek. Pan Radny Wojciech Krzysztonek jest za. Szanowni Państwo 

w związku z tym, że wszyscy wnioskodawcy zwołanej dzisiejszej sesji wyrazili zgodę na 

zmianę porządku obrad i wprowadzenie tego jako sprawy nagłej przystępujemy teraz do 

procedowania tego wniosku formalnego o rozpatrzenie sprawy nagłej tego projektu uchwały 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. Głos za, głos przeciw temu 

wnioskowi? Nie widzę, nie słyszę, wobec czego przystępujemy do głosowania.  

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za wprowadzeniem i rozpatrzeniem jako sprawy 

nagłej projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa, jest to 

druk numer 2448? Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Czy Pani Radna 

jeszcze głosuje? Poczekamy. Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o podanie wyników.  

 

 Głosowało 30 Radnych, 30 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

Stwierdzam, że wniosek uzyskał wymaganą większość  głosów, a więc został przyjęty. 

Wobec czego musimy znowu po raz kolejny przeczytać procedurę najpierw. Głosowanie 

będzie się odbywać na kartach do głosowania, na których wymieniony jest kandydat na 

funkcję Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. Głosowanie przeprowadzi Komisja 

Skrutacyjna powołana przez Radę spośród Radnych. Zgodnie z wymogiem ustawy o 

samorządzie gminnym Rada wybiera Przewodniczącego bezwzględną większością głosów w 

obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady w głosowaniu tajnym. Głosowanie 

zgodnie ze Statutem przeprowadza Komisja Skrutacyjna. Przed przystąpieniem do prac 

Komisji Skrutacyjnej do wyboru trzeba przyjąć rozstrzygnięcie proceduralne dotyczące 

procedury głosowania. Przystępujemy w tej chwili właśnie do tego projektu. Procedura 

wygląda tak. W przypadku zgłoszenia tylko jednego kandydata na Przewodniczącego Rady 

Miasta Krakowa na kartach do głosowania obok imienia i nazwiska z prawej strony  znajdują 

się dwie kratki, jedna ze słowem za, druga ze słowem przeciw. Radny dokonuje wyboru 

poprzez postawienie znaku X, dwóch przecinających się linii, w kratce nad słowem za, jeśli 

opowiada się za wyborem, lub w kratce ze słowem przeciw opowiadając się przeciw 

wyborowi. Głos uważa się za nieważny, jeśli postawiono znak X na kartach do głosowania 

jednocześnie w kratkach za i przeciw lub postawiono więcej niż jeden znak X w którejś z 

kratek. Głos uważa się za ważny bez dokonania wyboru, jeśli nie postawiono znaku X w 

żadnej z kratek, jest to głos wstrzymujący. W przypadku zgłoszenia dwóch lub większej 

liczby kandydatów na Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa na karcie do głosowania 

obok imion i nazwisk kandydatów z prawej strony znajdować się będzie jedna kratka za 

słowem za. Radny dokonuje wyboru przez postawienie znaku X w kratce nad słowem za obok 
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nazwiska kandydata, za którego wyborem się opowiada. Głos uważa się na nieważny, jeśli na 

karcie do głosowania jednocześnie postawiono więcej niż jeden znak X. Głos uważa się za 

ważny bez dokonania wyboru, jeśli nie postawiono znaku X w żaden kratce, jest to głos 

wstrzymujący. Głosowanie odbywa się poprzez postawienie znaku X przy nazwisku tylko 

jednego kandydata. Głosowanie odbywa się w sposób taki, iż Komisja Skrutacyjna wyczytuje 

w kolejności alfabetycznej Radnych, którzy podchodzą do urny i w obecności Komisji 

Skrutacyjnej wrzucają opieczętowane przez komisję karty do głosowania. Za wybranego 

uważa się kandydata, który uzyskał za wyborem, czyli tymi znakami X większą liczbę głosów 

stanowiącą wymaganą większość to jest bezwzględna większość głosów w obecności, co 

najmniej połowy ustawowego składu Rady, to jest więcej głosów za niż przeciw, to jest 

oddanych na innych i również oddanych, jeśli było więcej kandydatów, jest więcej oddanych 

głosów niż łącznie na innych kandydatów. W przypadku, również tutaj liczą się głosy 

wstrzymujące. W przypadku dwóch lub więcej kandydatów za wybranego należy uznać 

kandydata, który otrzymał więcej głosów za niż pozostałych głosów. W przypadku zgłoszenia 

i wprowadzenia do porządku obrad więcej niż jednego projektu uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego projekty głosowanie są w ten sposób, że sporządzana jest jedna karta do 

głosowania, na której w porządku alfabetycznym umieszczane są nazwiska kandydatów we 

wszystkich projektach uchwał. Na karcie do głosowania obok imion z nazwisk kandydatów z 

prawej strony znajdować się będzie kratka za słowem za, postawienie znaku w kratce nad 

słowem za, na kandydata, za którym się opowiada. Głos uważa się za nieważny, jeśli na 

karcie do głosowania jednocześnie postawiono więcej niż jeden znak X, głos uważa się za 

ważny bez dokonania wyboru, jeśli nie postawiono znaku X w żadnej z kratek. Głosowanie 

odbywa się poprzez postawienie znaku X przy nazwisku tylko jednego kandydata,  za 

wybranego uważa się kandydata, który uzyskał większą liczbę głosów stanowiących 

wymaganą większość głosów, bezwzględną większość głosów w obecności połowy 

ustawowego składu Rady to jest więcej głosów za i przeciw jest oddanych na innych 

kandydatów. Czy ktoś z Państwa zgłasza wnioski do procedury lub ma pytania? Nie widzę, 

wobec czego przystępujemy do głosowania tej procedury.  

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem procedury? Kto jest przeciwny? Kto się 

wstrzymał? Zamykam głosowanie, proszę o podanie wyników. 

 

 Stwierdzam, że głosowanie uzyskało następującą liczbę głosów, za przyjęciem 

procedury głosowało 28 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących się. Stwierdzam, 

że procedura związana z wyborem Przewodniczącego została przyjęta. Wobec czego 

Szanowni Państwo przechodzimy do projektu uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze 

Statutem do projektu według druku 2448 minął termin zgłaszania autopoprawek, poprawki 

proszę składać do mnie do czasu zakończenia dyskusji.  

 

Wybór Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. 
Projekt Grupy Radnych, druk 2448, referuje Pan Radny Jacek Bednarz. 

 

Radny – p. J. Bednarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Tak jak wspomniałem w związku z przyjęciem rezygnacji przez Wysoką Radę Stołecznego 

Królewskiego Miasta Krakowa, rezygnacji Pana Rafała Komarewicza z funkcji 

Wiceprzewodniczącego i w związku z koniecznością obsadzenia wakatu na stanowisku 

Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa Grupa Radnych proponuje na to  stanowisko Rafała 

Komarewicza. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo serdecznie dziękuję. Czy mamy stanowiska Prezydenta lub klubów? Bardzo prosimy. 

Nie widzę, otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? 

Pan Radny Rafał Komarewicz  bardzo proszę. 

 

Radny – p. R. Komarewicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Trzy lata temu zostało zawarte porozumienie, które było wielokrotnie przytaczane. Żałuję i to 

bardzo żałuję, że mój wybór dokonany jest w okolicznościach takich jak dzisiaj, ponieważ do 

końca wierzyłem, że Pan Dominik Jaśkowiec jednak wywiąże się z porozumienia i 

zrezygnuje z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta. Stało się jednak  inaczej, czego jeszcze 

raz osobiście żałuję. Zgodnie ze wspomnianym porozumieniem w drugiej połowie kadencji 

funkcję Przewodniczącego Rady Miasta miał sprawować przedstawiciel Klubu Przyjazny 

Kraków, klubu, w którym są osoby z różnych opcji politycznych, o różnych poglądach. Klub 

rekomendował mnie na to stanowisko, za co serdecznie dziękuję mojej koleżance jak i 

wszystkim kolegom z klubu. Nie chcę jednak być Przewodniczącym jednego klubu, 

oczywiście, jeżeli Państwo mnie wybierzecie czy jednego środowiska politycznego, chcę być 

Przewodniczącym całej Rady. Chcę być Przewodniczącym wszystkich Radnych niezależnie 

od dzielących nas różnic politycznych, które naturalnie, że istnieją między nami. Mam 

świadomość, że funkcja Przewodniczącego wymaga zdolności kompromisu i koncyliacji, a 

także szanowania wszystkich poglądów politycznych, także tych, których osobiście nie 

podzielam. To wartości, które są mi bardzo bliskie. Jeżeli zostanę wybrany Przewodniczącym 

Rady chcę abyśmy dokonali w tej Radzie nowego otwarcia, chcę doprowadzić do większej 

demokratyzacji Prezydium. Nie może być tak, że o wszystkim próbuje decydować sam 

Przewodniczący Rady, trzeba mocniej szanować propozycje wszystkich 

Wiceprzewodniczących Rady, ale także poszczególnych Radnych, nikt nie może być w tej 

Radzie dyskryminowany ze względu na swoje poglądy polityczne, wszyscy zasiadamy tutaj, 

jako przedstawiciele mieszkańców, mieszkańcy podobnie jak my różnimy się poglądami i 

przekonaniami, ale jest jedna rzecz, która nas łączy, łączy nas Kraków. Dlatego zapewniam, 

że jeśli zostanę wybrany Przewodniczącym, będę Przewodniczącym wszystkich Radnych 

Miasta Krakowa jak i wszystkich mieszkańców naszego miasta. Bardzo dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy.  To był głos kandydata, bardzo prosimy czy są inne zgłoszenia w 

dyskusji? Proszę? Dobrze, bardzo proszę w imieniu klubu Pan Przewodniczący Andrzej 

Hawranek. 

 

Radny – p. A. Hawranek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Panie i Panowie Radni! 

Stanowisko naszego klubu jest następujące, ponieważ w Radzie Miasta została zawiązana 

nowa koalicja składająca się z Ruchu Hołowni jak również PiS, jak również Nowoczesnej i te 

trzy podmioty polityczne decydują w całości o tym jak będzie wyglądał skład Prezydium, z 

Platformą Obywatelską nikt na ten temat nawet nie rozmawiał, Platforma Obywatelska  

podjęła decyzję, że nie wchodzi do nowego Prezydium Rady Miasta, w związku z 

powyższym te trzy podmioty będą decydowały o składzie Prezydium, my naszego 

przedstawiciela w tym ciele mieć nie będziemy. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękujemy za to oświadczenie. Pan Przewodniczący Artur Buszek. 
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Radny – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo, bo mamy tutaj jakąś bardzo dziwną narrację, wciska się nam pewną 

koalicję nową w Radzie Miasta tymczasem tak naprawdę, zwłaszcza w dniu dzisiejszym 

najbardziej ożywione rozmowy mieliśmy właśnie z Platformą Obywatelską, między innymi 

była pewnego rodzaju propozycja, którą usłyszałem żebym ja zrezygnował ze swoich, 

zrezygnował i nie kandydował na Wiceprzewodniczącego, aby oddać Platformie 

Obywatelskiej dwa miejsca w Prezydium. Teraz słyszę, znaczy z ubolewaniem tak naprawdę, 

bo mieliśmy zawarte porozumienie i chcąc wzajemnie się szanować, chcąc współpracować 

powinniśmy dotrzymywać słowa przede wszystkim. To zostało złamane. W tym momencie 

jeszcze dodatkowo słyszę pewnego rodzaju nieprawdę, nie chcę tego mocniej, ale to jest po 

prostu nieprawda, Andrzeju, co przed chwilą powiedziałeś. Próbujecie nas po prostu wcisnąć 

w pewien schemat, który nie jest prawdziwy. Główne rozmowy dzisiaj mieliśmy z wami i to 

było fiasko, niestety z waszej strony. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję. Pani Radna Anna Prokop – Staszecka, tryb sprostowania jest tylko, to tryb 

sprostowania Pan Andrzej Hawranek, przepraszam, zgodnie ze Statutem ma pierwszeństwo 

nad zgłoszeniami. Tryb sprostowania Pan Przewodniczący Hawranek. 

 

Radny – p. A. Hawranek 

Szanowny Panie Przewodniczący w trybie sprostowania do poprzedniej wypowiedzi 

informuję, że jeszcze cały czas jestem Przewodniczącym Klubu i nikt ze mną żadnych 

rozmów nie prowadził. Mało tego, w dniu dzisiejszym trzech Radnych Nowoczesnej złożyło 

pismo na moje ręce, o czym wszyscy członkowie klubu zostali poinformowani, że wychodzą 

z klubu, w związku z  powyższym rozumiem, że zakładają własny klub Nowoczesnej i 

prowadzą własną politykę z tym związaną. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję. Pani Przewodnicząca Anna Prokop – Staszecka. 

 

Radna – p. A. Prokop – Staszecka 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ze zdumieniem się dowiedziałam teraz, przed chwilą, że ja jestem partyjna, mnie się 

wydawało, że ja jestem wybrana przez mieszkańców i nieważne czy należę do PSL, czy 

należę, do jakiego należę klubu czy należę do jakiejś partii, jestem tutaj samorządowcem.  

Więc w  związku z tym bardzo się dziwię Panu Przewodniczącemu, że, bo ja nie zapisałam 

się do żadnej koalicji, do żadnej partii, więc bardzo serdecznie proszę żebyśmy się 

zastanowili teraz nad wyborem Przewodniczącego, dlaczego ja byłam  za i jestem za 

Komarewiczem, jest młody, ambitny, na pewno chce być politykiem, chociaż pewnie robi 

jeszcze głupstwa, jako młody człowiek, ale jest uczciwy, na razie nie pyszny, a jakby był 

pyszny to ja sobie z nim dam radę, nie jest arogancki, jest rzeczywiście człowiekiem dialogu i 

proszę Państwa, co najważniejsze dla mnie, nie jest sprzedajny. I w związku z tym jestem za. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Pan Radny Artur Buszek, drugie wystąpienie rozumiem. 
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Radny – p. A. Buszek 

Znaczy ja jeszcze raz do kolegów z Platformy z takim apelem, bo ja jednak liczę, że 

będziemy dalej współpracować dla dobra mieszkańców, dla dobra Krakowa, to po pierwsze. 

Jeżeli chodzi o to, co przed chwilą powiedział Andrzej Hawranek, przepraszam, rano o 

dziewiątej trzydzieści bodajże mieliśmy spotkanie z pokoju klubowym z tobą, Andrzeju, 

między innymi. Wyszliśmy, tak, wyszliśmy z klubu, ale z tobą mieliśmy rozmowy, więc nie 

rób jakichś dziwnych narracji, jakichś spiskowych teorii, bo to naprawdę nikomu nie służy. 

My chcemy z wami współpracować, żeby była jasność, chcielibyśmy żeby także wasz 

Wiceprzewodniczący był w Prezydium Rady Miasta Krakowa. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękuję. Pan Radny Michał Starobrat. 

 

Radny – p. M. Starobrat 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! Drodzy Mieszkańcy! 

Kilka słów wyjaśnień dla mieszkańców naszego miasta, dla osób, które zdecydowało się 

oddać na nas głos, na trzech Radnych Nowoczesnej. Jesteśmy Państwu winni prawdę o tym, 

co dzisiaj tak naprawdę ma swój finał. Rozmowy na temat Przewodniczącego Rady Miasta 

Krakowa i Prezydium Rady toczą się mniej więcej od 6 miesięcy. Nie jest prawdą, że te 

rozmowy były toczone dzisiaj, dzisiaj jak to wspólnie określiliśmy, były rozmowy ostatniej 

szansy, spotkaliśmy się na godzinę przed sesją, składając dzień wcześniej, czyli w niedzielę 

wniosek o odejście z Klubu Koalicji Obywatelskiej, nie informując media na ten temat 

kompletnie, zostawiając ten temat Platformie Obywatelskiej do przemyślenia. Do końca 

jesteśmy, nie byliśmy, jesteśmy fair w stosunku do naszego koalicjanta proponując dalej 

współpracę Koalicji Obywatelskiej, ale w troszeczkę innej formule, dwóch niezależnych 

bytów, Klubu Platformy i klubu, w którym znajdzie się 3-ch Radnych Nowoczesnej. Przez 

sześć miesięcy toczyliśmy rozmowy, nie jest prawdą, że te rozmowy były toczone tylko i 

wyłącznie dzisiaj i nie jest prawdą, że Przewodniczący naszego klubu o tych rozmowach nie 

wiedział, nie jest prawdą, że siedzący tutaj Pan Przewodniczący Szczęsny Filipiak o tych 

rozmowach nie wiedział, bo sam w nich uczestniczył i nie tylko z nami, ale z władzami nawet 

naszej partii na poziomie centralnym czy tutaj lokalnym. Więc bądźmy ze sobą fair, nie ma 

żadnej nowej koalicji, nie wmówicie Państwo mieszkańcom Krakowa, że została zawarta 

nowa koalicja, nie, jest tylko realizowane porozumienie, które na początku kadencji zostało 

podpisane. Proszę zwrócić uwagę, że ten wniosek popierają zarówno Radni Nowoczesnej jak 

i Radni Przyjaznego Krakowa jak i Radni od Pana Łukasza Gibały jak i Radni Klubu PiS, 

tylko Platforma Obywatelska tego wniosku i tych zmian nie popiera, mieszkańca potrafią to 

czytać, nie musicie Państwo im mówić i wmawiać, opowieść, której nie ma. Nie ma nowej 

koalicji. My jeszcze przed sesją spotkaliśmy się i zaproponowaliśmy, aby ten rozwód 

Nowoczesnej i Platformy był aksamitny, żebyśmy dalej mogli ze sobą współpracować. Więc 

nie mówmy słów z mównicy, których potem będziemy żałować, bo daje mam nadzieję, tak 

jak Artur Buszek, Radny Nowoczesnej, jak Pani Małgorzata Jantos, będziemy nadal z 

Platformą Obywatelską współpracować dla dobra naszego miasta, dla dobra Krakowa.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze chciałby zabrać głos? Jeszcze 

poczekamy, żeby nikt potem nie miał najmniejszych pretensji ani wątpliwości. Dobrze, 

Szanowni Państwo w związku z tym, że nie ma żadnych zgłoszeń stwierdzam, że Rada 

Miasta Krakowa zgodnie ze Statutem odbyła dyskusję, zamykam tą dyskusję, co oznacza 

również zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie zgłoszono poprawek ani 
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autopoprawek, informuję, że w tym terminie, który wcześniej podaliśmy zgłoszony został na 

stanowisko, jako kandydat na Przewodniczącego tylko i wyłącznie Pan Radny Rafał 

Komarewicz, nie było innych dodatkowych zgłoszeń na funkcję Przewodniczącego Rady 

Miasta Krakowa. Czy mamy jeszcze jakieś pytania, bo zgodnie z procedurą są jakieś pytania 

do Przewodniczącego, ale rozumiem, że one w tej części pytań były, ale jeśli jeszcze jakieś 

dodatkowe są to proszę. Nie widzę, wobec czego proszę, przystąpimy teraz do powołania 

Komisji Skrutacyjnej, która przeprowadzi wybór Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. 

Przypominam oczywiście, że Pan Przewodniczący, kandydat, nie może wziąć udziału, jako 

kandydat do komisji, czy mam zgodę Radnych żeby komisja była również 5-osobowa i czy te 

same osoby będą, wyrażają chęć, zgodę. Pan Przewodniczący Migdał, Pan Przewodniczący 

Migdał wyraża zgodę. Czy Pan Przewodniczący Edward Porębski jest, czy wyraża zgodę, 

widzimy Pana, biegnie Pan Przewodniczący, ale spokojnie. Pan Przewodniczący Porębski 

wyraża zgodę. Czy Pan Jan Pietras wyraża zgodę. Dziękuję, wyraża zgodę. Czy Pan Wojciech 

Krzysztonek. Pan Wojciech Krzysztonek wyraża zgodę. Czy Pani Iwona Chamielec wyraża 

zgodę. Nie wyraża zgody. To ja w takim razie zadam pytanie czy Klub Koalicji 

Obywatelskiej zgłasza jeszcze swojego kandydata do Komisji Skrutacyjnej? Pan 

Przewodniczący Andrzej Hawranek tutaj wprost ustnie stwierdził, że Klub Koalicji nie 

zgłasza nikogo do Komisji Skrutacyjnej. Czy mamy jeszcze jakieś zgłoszenia Radnych do 

Komisji Skrutacyjnej, ktoś się chce zgłosić lub ktoś kogoś innego chce zgłosić? Mamy wobec 

tego, przyjmujemy, że Komisja Skrutacyjna na 4-ch członków komisji, czy są jakieś głosy 

sprzeciwu w tej sprawie? 4-ch członków. Nie widzę, przyjmujemy wobec tego, że Komisja 

Skrutacyjna liczy 4-ch członków, dziękuję. Przechodzimy teraz do przegłosowania Komisji 

Skrutacyjnej an bloc w całości, chyba, że są jakieś wątpliwości, co do konkretnych 

kandydatów to również bardzo proszę w tej chwili o przedstawienie takiej wątpliwości, co do 

konkretnego kandydata. Nie widzę, wobec czego przechodzimy do głosowania, głosujemy 

powołanie Komisji Skrutacyjnej w składzie Pan Radny Adam Migdał, Pan Radny Edward 

Porębski, Pan Radny Jan Stanisław Pietras, Pan Radny Wojciech Krzysztonek.  

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za? Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Czy 

wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeszcze poczekamy, zamykam głosowanie, 

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 28 Radnych, 28 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa powołała Komisję Skrutacyjną, proszę komisję o tutaj przyjście, 

ukonstytuowanie się, czyli wybór Przewodniczącego Komisji. Rozumiem, że nie ma potrzeby 

teraz przerwy ogłaszać. Podajmy, kto będzie przewodniczącym i ogłosimy przerwę na karty 

do głosowania. Poczekamy, komisja się ukonstytuuje, od razu podamy, kto jest 

przewodniczącym, później będą jeszcze, będzie przygotowanie kart do głosowania, więc tutaj 

ogłoszę przerwę. Dostałem informację, że Komisja Skrutacyjna ds. wyboru 

Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa ukonstytuowała się, Przewodniczącym Komisji 

został Pan Edward Porębski. W tej chwili przechodzimy do przygotowania kart do 

głosowania, ile przerwy, 5 minut przerwy, o tyle zostałem poproszony, ogłaszam przerwę do 

godziny 15.45. 

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 15.45. 
 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Komisja jest w komplecie, ale jeszcze tutaj żeby było wszystko zgodne z prawem musimy 

poczekać dwie minuty, do godziny 15.45. Jako, że zbliża się termin bardzo proszę o 
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sprawdzenie kworum w związku z przerwą. Szanowni Państwo minęła 15.45, wznawiam 

obrady, proszę o sprawdzenie kworum, proszę o naciśnięcie przycisku obecny, to jest 

sprawdzenie kworum, czy mamy ustawowo wymagają większość do procedowania, dalszego 

kontynuowania sesji. Jest 19 osób, osoby, które mają przyciski w innych salach, ale są tutaj 

obecne, stwierdzam, faktycznie jest 23 osoby, co najmniej, w tej chwili biorą, dodatkowo jest 

tutaj Pan Wojciech Krzysztonek, Pan Radny Edward Porębski i Pan Jan Stanisław Pietras 

poza tymi, którzy elektronicznie się zgłosili, oni zgłosili się tutaj w sposób bezpośredni i 

ustny, jeśli tak można powiedzieć. Wznawiamy obrady, w tej chwili mamy jednego 

kandydata, nie było pytań do kandydata, nie ma innych kandydatów, nie ma wobec tego 

poprawek i przechodzimy do głosowania, oddaję głos Komisji Skrutacyjnej. 

 

Radny – p. E. Porębski 

Szanowny Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Komisja się ukonstytuowała. Przewodniczący Edward Porębski, członek Jan Stanisław 

Pietras, drugi członek Wojciech Krzysztonek, sekretarz Pan Adam Migdał. Drodzy Państwo 

procedura głosowania była już przez Pana Przewodniczącego wcześniej powiedziana, ale tak 

jak mówiłem podchodzimy teraz, wyczytuje Pan Adam Migdał, bierzemy karty do 

głosowania i później będzie urna, oczywiście składamy do urny i składamy również podpis na 

liście obecności. Bardzo proszę Pana Radnego Adama Migdała o odczytywanie. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Pan Radny Jacek Bednarz 

Pan Radny Artur Buszek 

Pani Radna Iwona Chamielec 

Pani Radna Iwona Chamielec, nie ma na ten moment. 

Pan Radny Kazimierz Chrzanowski 

Pan Tomasz Daros, nie głosuje. 

Pani Radna Bogumiła Drabik, nie ma Pani Radnej. 

Pan Radny Michał Drewnicki, proszę bardzo tu podać. 

Pani Radna Grażyna Fijałkowska, nie ma. 

Pan Radny Łukasz Gibała, jest. 

Pan Radny Andrzej Hawranek, nie ma. 

Pan Radny Dominik Homa, jest. 

Pan Radny Józef Jałocha nieobecny. 

Pani Radna Małgorzata Jantos jest. 

Pan Radny Dominik Jaśkowiec, nie ma 

Pan Radny Adam Kalita jest. 

Pan Radny Mariusz Kękuś, zapraszam. 

Pan Radny Rafał Komarewicz, zapraszam. 

Pan Radny Jakub Kosek, nie widzę. 

Pan Radny Bolesław Kosior, idzie. 

Pani Radna Małgorzata Kot jest. 

Pan Radny Wojciech Krzysztonek 

Pani Radna Renata Kucharska, jest Pani Radna. 

Pan Radny Lech Kucharski jest. 

Pani Radna Teodozja Maliszewska nieobecna. 

Pan Radny Łukasz Maślona, jest Pan Radny. 

Adam Migdał 

Pan Radny Stanisław Moryc zapraszam. 
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Pan Jan Stanisław Pietras, proszę, jest kartka. 

Pan Włodzimierz Pietrus zapraszam. 

Pan Radny Sławomir Pietrzyk, jest karta. 

Pan Radny Edward Porębski, proszę bardzo. 

Pani Radna Anna Prokop – Staszecka proszę bardzo. 

Pan Radny Łukasz Sęk, nie widzę. 

Pan Radny Marek Sobieraj, zapraszam. 

Pan Radny Michał Starobrat zapraszam. 

Pan Radny Grzegorz Stawowy zapraszam, nie, Pan Radny Grzegorz Stawowy nie bierze 

karty. 

Pan Radny Krzysztof Sułowski jest, proszę bardzo. 

Pani Radna Alicja Szczepańska, nie widzę. 

Pani Radna Agata Tatara nieobecna. 

Pan Radny Łukasz Wantuch, jest. 

Pani Radna Aleksandra Witek zapraszam. 

Pan Radny Stanisław Zięba zapraszam. 

I Pan Radny Jerzy Zięty, również zapraszam. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Może jeszcze byśmy odczytali raz osoby, które nie wzięły karty, żeby później nie było 

żadnych zastrzeżeń, bo może się pojawiły, może chcą odebrać kartę. Oczywiście ich prawem 

jest również nie wzięcie karty. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Szanowni Państwo odczytam osoby, które nie wzięły kart do głosowania,  ale oczywiście 

zapraszam. 

Pani Radna Iwona Chamielec 

Pan Radny Tomasz Daros 

Pani Radna Bogumiła Drabik 

Pani Radna Grażyna Fijałkowska 

Pan Radny Andrzej Hawranek 

Pana Radny Dominik Jaśkowiec 

Pan Radny Jakub Kosek 

Pan Radny Łukasz Sęk 

Pan Radny Grzegorz Stawowy 

Pani Radna Alicja Szczepańska. I to były wszystkie te osoby, jeżeli Państwo jeszcze 

zdecydują się podjeść to bardzo prosimy, bo za chwileczkę przystąpimy do głosowania.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Szanowni Państwo, czyli rozumiem, teraz trwa głosowanie, za chwilkę Komisja Skrutacyjna 

poprosi. 

 

Radny – p. E. Porębski 

Trzy minuty na czas głosowania i oddajemy karty. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Ja nie ogłaszam przerwy, bo rozumiem, że to cały czas jest jakby w ramach sesji, trwa 

głosowanie, więc tutaj jak komisja uzna to będzie zapraszać do urny.  
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Radny – p. E. Porębski 

Drodzy Państwo bardzo proszę, będą teraz Państwo wyczytywani, podchodzimy, najpierw 

proszę o pieczątkę, później podpisujemy się na liście obecności.  

 

Radny – p. A. Migdał 

Proszę Państwa przystępujemy do głosowania. 

Pan Rady Jacek Bednarz 

Pan Radny Artur Buszek 

Mam wyczytywać tych, co nie wzięli? 

 

Radny – p. E. Porębski 

Nie. 

 

Radny – p. A.  Migdał 

Pan Radny Kazimierz Chrzanowski 

Pan Radny Michał Drewnicki, Panie Przewodniczący zapraszam. 

Pan Radny Łukasz Gibała zapraszam. 

Pan Radny Dominik Homa 

Pani Radna Małgorzata Jantos 

Pan Radny Adam Kalita zapraszam. 

Pan Radny Rafał Komarewicz 

Pan Radny Mariusz Kękuś zapraszam. 

Pan Radny Bolesław Kosior 

Pani Radna Małgorzata Kot 

Pan Radny Wojciech Krzysztonek 

Pani Radna Renata Kucharska 

Pan Radny Lech Kucharski 

Pan Radny Łukasz Maślona 

Adam Migdał 

Pan Radny Stanisław Moryc 

Pan Radny Stanisław, Jan Stanisław Pietras 

Pan Radny Włodzimierz Pietrus 

Pan Radny Sławomir Pietrzyk 

Pan Radny Edward Porębski 

Pani Radna Anna Prokop – Staszecka 

Pan Radny Marek Sobieraj 

Pan Radny Michał Starobrat 

Pan Radny Krzysztof Sułowski 

Pan Radny Łukasz Wantuch 

Pani Radna Aleksandra Witek 

Pan Radny Stanisław Zięba 

I Pan Radny Jerzy Zięty.  

 

Radny – p. E. Porębski 

Czy wszyscy Państwo Radni oddali głosy? Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący bardzo 

proszę 10 minut przerwy. 

 

 

 



LXXVII nadzwyczajna SESJA RADY MIASTA KRAKOWA 

10 stycznia 2022 r. 
 

39 
 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Tak, w związku z tym, że komisja jest bardzo sprawna dzisiaj, bardzo szybko liczy, 10 minut 

przerwy, do godziny 16.10. Taką przerwę ogłaszam. Równocześnie tutaj jest informacja do 

członków Komisji Planowania Przestrzennego, że Komisja Planowania Przestrzennego w tej 

chwili ma się zacząć, ale dalsze decyzje, co do sposobu przeprowadzenia komisji tutaj Pan 

Przewodniczący Grzegorz Stawowy podejmie, więc przerwa jest również jakby po to żeby ta 

komisja mogła się rozpocząć. Dziękuję. 

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 16.10. 
 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Szanowni Państwo proszę o sprawdzenie kworum, wznawiamy obrady, musimy tylko 

uzyskać kworum i za chwilkę przekażę głos Komisji Skrutacyjnej. Proszę o klikanie 

przycisku obecny. Szanowni Państwo Radni bardzo proszę o kliknięcie przycisku obecny, 

musimy potwierdzić kworum. Bez tego nie wznowimy posiedzenia, nawet tutaj z trzema 

Panami Radnymi, którzy są, a z wiadomych względów nie mogą kliknąć. Szanowni Państwo 

mamy 18 Radnych zgłoszonych elektronicznie, na dodatek mamy Pana Radnego Wojciecha 

Krzysztonka, Edwarda Porębskiego, Jana Pietrasa, a także Stanisława Moryca, Łukasza 

Maślonę i Łukasza Wantucha, wobec czego mamy kworum, wznawiam obrady, bardzo 

proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o podanie wyników głosowania i odczytanie 

treści protokołu. 

 

Radny – p. E. Porębski 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Protokół głosowania na nadzwyczajnej sesji w dniu 10 stycznia 2022 roku w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa Rafała Komarewicza na funkcję Przewodniczącego 

Rady Miasta Krakowa. Komisja Skrutacyjna w składzie: Przewodniczący Edward Porębski, 

członek Jan Stanisław Pietras, oraz członek Wojciech Krzysztonek, sekretarz Pan Adam 

Migdał. Ustawowy skład Rady Miasta Krakowa 43 Radnych, kart do głosowania oddano, 

czyli w głosowaniu wzięło udział 30, głosów ważnych, czyli ważnych kart do głosowania 

oddano 29, głosów nieważnych, czyli nieważnych kart do głosowania oddano 1. Za głosowało 

25, przeciw, 28, przeciw 0, wstrzymujących 1 głos. W wyniku powyższego komisja 

stwierdza, że Pan Rafał Komarewicz został wybrany na funkcję Przewodniczącego Rady 

Miasta Krakowa i podpisała komisja w składzie jak wyżej. W imieniu, proszę pozwolić Panie 

Przewodniczący, w imieniu Komisji Skrutacyjnej bardzo serdecznie gratulujemy Panu 

Przewodniczącemu i bardzo prosimy, to, co powiedział na wstępnie, oby ta Rada Miasta tak 

funkcjonowała i tak wyglądała jak Pan Przewodniczący był uprzejmy powiedzieć. Dziękuję 

bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękuję Komisji Skrutacyjnej. Stwierdzam, iż Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. Głosowanie odbyło się w trybie 

tajnym. Bardzo proszę Pana, nowego Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa, Pana Rafała 

Komarewicza o zabranie głosu. Dziękuję. 

 

Radny – p. R. Komarewicz 

Szanowni Państwo! Moi Drodzy!  

Serdecznie dziękuję za zaufanie, jakim mnie obdarzyliście, nie ukrywam, że jest to dla mnie 

wielki zaszczyt, ale to też jest wielkie wyzwanie, bo wiem, że wszyscy liczymy na to, aby 
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współpraca między nami była dużo lepsza niż do tej pory. Mam nadzieję, że dzięki wspólnej 

pracy osiągniemy, zrealizujemy wyzwania, które przed nami stoją i ta współpraca będzie 

naprawdę dużo lepsza. Będę do tego się przykładał ze wszystkich sił. Mam też nadzieję, że 

wspólnie sprawnie przejdziemy przez drugą część kadencji Rady Miasta Krakowa i tego 

życzę wam i jeszcze raz serdecznie dziękuję, jestem naprawdę bardzo wzruszony tym 

dzisiejszym faktem, że obdarzyliście mnie tak dużym zaufaniem i wybraliście mnie na 

Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. Bardzo dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Panie Przewodniczący, serdecznie gratulujemy pięknego wyniku. 

Rozumiem, że Pan Przewodniczący nie będzie prowadził obrad, ja dalej je dokończę, Pan 

Przewodniczący rozumiem wniosek formalny, Pan Przewodniczący Rafał Komarewicz 

bardzo proszę. 

 

Radny – p. R. Komarewicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Dzisiaj mamy dzień realizacji obietnic, nie tylko obietnic, ale również realizacji porozumień, 

które zostały zawarte ponad 3 lata temu. W związku z  tym Grupa Radnych wnosi do 

porządku obrad projekt uchwały w sprawie wybrania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

Krakowa i proponuje na to stanowisko Pana Radnego Artura Buszka. Mam tutaj oświadczenie 

wszystkich Radnych, którzy byli wnioskodawcami sesji, o zgodę na wprowadzenie tego do 

porządku obrad jak i również wprowadzenie w trybie nagłym, 18 podpisów. Bardzo proszę o 

wprowadzenie tego punktu do porządku obrad. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękuję Panie Przewodniczący. Rozumiem, że mamy pisemną zgodę wszystkich 

Radnych, którzy wnioskowali o zwołanie sesji. Czy jest potrzeba pytać jeszcze raz Państwa 

Radnych o zgodę skoro jest pisemna? Wydaje mi się, że nie ma potrzeby, jest tutaj pisemne 

oświadczenie, z tego, co widzę faktycznie wszyscy Radni, mam tutaj listę żeby porównać, 

wszyscy Radni, którzy wnioskowali o zwołanie nadzwyczajnej sesji podpisali oświadczenie, 

że my niżej podpisani Radni, wnioskodawcy nadzwyczajnej sesji  Rady Miasta Krakowa 

zwołanej w dniu 10 stycznia 2022 roku wyrażamy zgodę na wprowadzenie do porządku obrad 

wyżej wymienionej, wyżej wymienionego projektu uchwały w sprawie powołania 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa. Druk również został doręczony, mamy 18 

podpisów, wszystko się formalnie zgadza. Szanowni Państwo przystępujemy wobec tego do 

głosowania wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały według druku 

numer 2449 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa. Głos za, głos 

przeciw temu wnioskowi? Przypominam, że do wprowadzenia, przegłosowania wniosku i 

wprowadzenia projektu uchwały i wprowadzenie i rozpatrzenie, jako sprawy nagłej potrzeba 

22 głosów. Czy wszyscy z Państwa są gotowi? Wobec czego otwieram głosowanie.  

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem tego wniosku? Kto jest przeciwny? Kto 

się wstrzymał? Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w tym głosowaniu? Wobec czego 

zamykam głosowanie, proszę o podanie wyniku. 

 

 Głosowało 26 Radnych, 26 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących 

się. Stwierdzam, że wniosek uzyskał wymaganą większość, przechodzimy wobec tego do 

rozpatrzenia tego wniosku. Najpierw procedura według tutaj przygotowanych dokumentów, 

jak wygląda, muszę ją przeczytać niestety. Informuję, że głosowanie będzie się odbywać na 
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kartach do głosowania, na których wymieniony jest kandydat na funkcję 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. Głosowanie przeprowadzi Komisja Skrutacyjna 

powołana przez Radę spośród Radnych. Zgodnie z wymogiem ustawy o samorządzie 

gminnym Rada wybiera Przewodniczącego bezwzględną większością głosów w obecności, co 

najmniej połowy ustawowego składu Rady w głosowaniu tajnym. Głosowanie zgodnie ze 

Statutem przeprowadza Komisja Skrutacyjna. Przed przystąpieniem do wyboru Komisji 

Skrutacyjnej rozstrzygamy, musimy przegłosować procedurę. Przechodzimy wobec tego do 

procedury do głosowania nad wnioskiem według druku 2449. W przypadku zgłoszenia tylko 

jednego kandydata na Wiceprzewodniczącego na kartach do głosowania obok imienia i 

nazwiska z prawej strony znajdują się dwie kratki, jedna ze słowem za, druga ze słowem 

przeciw. Radny dokonuje wyboru przez postawienie znaku X w kratce nad słowem za, w 

kratce nad słowem, za jeśli opowiada się za wyborem, lub w kratce przy słowie przeciw 

opowiadając się przeciw wyborowi. Głos uważa się za nieważny, jeśli postawiono znak X na 

kartach do głosowania, na karcie do głosowania jednocześnie w kratkach za i przeciw lub 

postawiono więcej niż jeden znak X w którejś kratce. Głos uważa się za ważny, ale bez 

dokonania wyboru, czyli głos wstrzymujący, jeśli nie postawiono żadnego X. W przypadku 

zgłoszenia dwóch lub większej liczby kandydatów na karcie do głosowania będą imiona i 

nazwiska kandydatów i obok nich będzie się znajdować kratka ze znakiem, oznaczona, jako 

za. Jeśli ktoś chce zagłosować za wybiera się, tutaj stawia się znak X w kratce obok nazwiska 

kandydata, za którego wyborem się opowiada. Głos uważa się za nieważny, jeśli na karcie do 

głosowania postawiono więcej niż jeden znak X. Głos uważa się za ważny bez dokonania  

wyboru, jeśli nie postawiono znaku X w żadnej kratce. Głosowanie odbywa się przez 

postawienie znaku X przy nazwisku jednego kandydata. Głosowanie odbywa się w ten 

sposób, iż Komisja Skrutacyjna wyczytuje w kolejności alfabetycznej Radnych, którzy 

podchodzą do  urny i w obecności Komisji Skrutacyjnej wrzucają opieczętowane karty do 

urny. Za wybranego uważa się kandydata, który uzyskał za wyborem większą ilość głosów 

stanowiących wymaganą większość, to jest bezwzględną większość głosów w obecności, co 

najmniej połowy ustawowego składu Rady to jest więcej głosów za niż przeciw i głosów 

również wstrzymujących się jak również oddanych na innych kandydatów, jeżeli tacy 

kandydaci będą również zgłoszeni. W przypadku dwóch lub więcej kandydatów za 

wybranego należy uznać kandydata, który otrzyma więcej głosów za niż pozostali kandydaci i 

łącznie, jeśli chodzi o głosy wstrzymujące. W przypadku zgłoszenia i wprowadzenia do 

porządku obrad więcej niż jednego projektu uchwały w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego projekty będą głosowane w ten sposób, że sporządzana jest jedna 

karta do głosowania, na której w porządku alfabetycznym wymienione są nazwiska we 

wszystkich projektach uchwał, w tym także tych kandydatów, którzy będą zgłoszeni w 

ramach poprawki. Na karcie do głosowania obok imion i nazwisk kandydatów znajdować się 

będzie jedna kratka ze słowem za. Radny dokonuje wyboru przez postawienie X w Karce 

przy słowie za, obok nazwiska kandydata, za którego wyborem się opowiada. Głos uznaje się 

za nieważny, jeśli na karcie do głosowania jednocześnie postawiono więcej niż jeden znak X, 

głos uważa się za ważny bez dokonania wyboru, jeśli nie postawiono znaku X w żadnej z 

kratek, jest to głos wstrzymujący. Głosowanie odbywa się poprzez postawienie znaku X przy 

nazwisku jednego kandydata. Za wybranego uważa się kandydata, który uzyskał za wyborem, 

czyli znak X w kratce przy słowie za, ilość głosów stanowiącą wymaganą większość 

bezwzględną, większość głosów w obecności, co najmniej połowy ustawowego składu Rady 

to jest więcej głosów za niż przeciw, to jest oddanych na innych kandydatów w przypadku 

kilku kandydatów, jeśli tacy będą. I oczywiście tutaj się również dolicza głosy wstrzymujące. 

Czy ktoś z Państwa Radnych zgłasza poprawki do tej procedury? Nie widzę, wobec czego 

przystępujemy do głosowania procedury. 
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 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem procedury, którą przed chwilą 

odczytałem, ona jest tożsama z wcześniejszymi procedurami, kto jest za, kto jest przeciw, kto 

się wstrzymał?  Czy wszyscy z Państwa zagłosowali? Nie widzę żadnych problemów, 

zgłoszeń, zamykam głosowanie, proszę o podanie wyniku. 

 

 Głosowało 25 Radnych, 25 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Stwierdzam, 

że procedura została przyjęta. Wobec czego przechodzimy do projektu uchwały w trybie 

jednego czytania według druku 2449. Zgodnie ze Statutem minął termin zgłaszania 

autopoprawek, poprawki proszę zgłaszać do mnie do czasu zakończenia dyskusji.   

 

Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa. 
Projekt Grupy Radnych, referuje Pan Przewodniczący Rafał Komarewicz. 

 

Radny – p. R. Komarewicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Tak jak mówiłem we wstępie, chcielibyśmy dochować porozumienia, które zostało zawarte 3 

lata temu mówiące o tym, że Wiceprzewodniczącym Rady Miasta po rezygnacji Pana 

Przewodniczącego Jaśkowca będzie między innymi Pan Artur Buszek. Mamy w tym 

momencie wakat na stanowisku Wiceprzewodniczącego, w związku z tym proponujemy, aby 

Wiceprzewodniczącym został właśnie Pan Artur Buszek. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję. Czy Pan  kandydat wyraża zgodę? Bardzo dziękuję. Wobec czego czy mamy 

exposé  kandydata, tak ma napisane na kartce, Pan Radny, Pan Przewodniczący Artur Buszek 

bardzo proszę o zabranie głosu. 

 

Radny – p. A. Buszek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Exposé nie mam przygotowanego, natomiast po pierwsze chciałem podziękować Radnym, 

którzy złożyli ten wniosek i widać, że jednak warto dotrzymywać słowa w polityce, to po 

pierwsze, po drugie chciałem zadeklarować, że jeżeli Państwo wybierzecie mnie na tę 

zaszczytną funkcję jestem jak najbardziej otwarty na współpracę z wszystkimi klubami, także 

Klubem Platformy Obywatelskiej, z którą współpracowaliśmy i mam nadzieję, że dalej 

będziemy współpracować. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękuję. Do projektu nie została zgłoszona żadna autopoprawka, czy mamy 

stanowiska klubów, stanowisko Prezydenta? Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie ma zgłoszeń, wobec czego zgodnie ze 

Statutem zamykam dyskusję, co równoznaczne jest  z zakończeniem czytania projektu. Nie 

zgłoszono poprawek ani autopoprawek. Informuję, że do mnie, czy do Przewodniczącego nie 

wpłynęły inne kandydatury ani w ramach poprawek ani zgłoszeń, wobec czego będziemy 

głosować nad jednym kandydatem. Czy są jeszcze jakieś pytania do kandydata? Nie widzę, 

wobec czego proponuję przystąpić w tej chwili do powołania Komisji Skrutacyjnej, która 

przeprowadzi wybór  Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa, oczywiście Pan 

kandydat, Pan Radny Artur Buszek nie może być członkiem tej komisji. Wobec czego, że 

ostatnio były cztery osoby w Komisji Skrutacyjnej proponuję również cztery osoby i teraz 

zapytam te same osoby, co były w poprzednich głosowaniach czy wyrażają zgodę. Czy Pan 

Radny Adam Migdał wyraża zgodę jako członek komisji. Pan Radny Adam Migdał wyraża 
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zgodę. Czy Pan Edward Porębski wyraża zgodę, czy Pan Jan Stanisław Pietras wyraża zgodę, 

Pan Edward Porębski wyraża zgodę, czy Pan Jan Stanisław Pietras, wyraża zgodę Pan Radny 

i czy Pan Wojciech Krzysztonek wyraża zgodę, tak. Czy są inne, po pierwsze czy jest głos 

sprzeciwu żeby cztery  osoby były członkami Komisji Skrutacyjnej? Nie widzę. Czy Klub 

Koalicji Obywatelskiej Platforma.Nowoczesna zgodnie ze zgłoszeniem tak się nazywa klub 

jeszcze, czy zgłasza swojego kandydata? Nie widzę, czy są inne zgłoszenia, ktoś chce kogoś 

zgłosić, albo ktoś sam się chce zgłosić? Nie widzę, wobec czego czy są jeszcze jakieś 

wątpliwości, czy ktoś ma jakieś wątpliwości, co do któregoś kandydata i na przykład nie 

chciałby go widzieć w składzie? Nie widzę takich zgłoszeń, wobec czego przystępujemy do 

głosowania an bloc czyli w całości tego składu Komisji Skrutacyjnej. Wybieramy Komisję 

Skrutacyjną w składzie Pan Radny Adam Migdał, Pan Radny Edward Porębski, Pan Radny 

Jan Stanisław Pietras, Pan Radny Wojciech Krzysztonek. Otwieram głosowanie.  

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za powołaniem takiej Komisji Skrutacyjnej? Kto jest 

przeciwny? Kto się wstrzymał? Zamykam głosowanie, proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 28 Radnych, 28 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

Stwierdzam, że Rada powołała Komisję Skrutacyjną. Komisję proszę o szybkie 

ukonstytuowanie się, wyłonienie przewodniczącego względnie sekretarza, poinformowanie 

nas i za chwilkę ogłoszę dwie minuty przerwy czy trzy na przygotowanie kart do głosowania. 

Na razie proszę o ukonstytuowanie się i podanie, kto jest wybrany na wiceprzewodniczącego 

względnie sekretarza. Czy mamy informacje czy Komisja Skrutacyjna zdążyła się 

ukonstytuować, przygotować, względnie przygotować karty? Mamy, idzie komisja, widzę, że 

jest ukonstytuowana, karty gotowe najprawdopodobniej, więc już nie będzie potrzeby 

zgłaszać przerwy, bardzo proszę Pan Edward Porębski, zaczynamy, nie było przerwy, więc 

nie ma potrzeby sprawdzania kworum.  

 

Radny – p. E. Porębski 

Szanowny Panie Przewodniczący! 

Komisja Skrutacyjna w składzie Przewodniczący Edward Porębski, członek Jan Stanisław 

Pietras, członek Wojciech Krzysztonek, sekretarz Adam Migdał. Szanowni Państwo żeby już 

nie powtarzać, nie zajmować czasu, procedura głosowania, Pan Przewodniczący już mówił, 

ale ja tylko przypomnę, podchodzimy tutaj, zabieramy karty do głosowania, odchodzimy, 

głosujemy, później zaraz nie tracimy czasu tylko zaraz odbywa się głosowanie przez 

zaznaczenie w kratce, w której Państwo uważacie za lub przeciw. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Ja jeszcze dopowiem, że nie ma żadnych zgłoszeń innych kandydatów, jest jeden kandydat, 

więc jest za lub przeciw. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Szanowni Państwo po kolei, Pan Jacek Bednarz, zapraszam po kartę do głosowania.  

Pan Radny Artur Buszek, zapraszam po kartę. 

Pani Radna Iwona Chamielec, zapraszam po kartę. 

Pan Radny Kazimierz Chrzanowski 

Pan Radny Tomasz Daros 

Pani Radna Bogumiła Drabik 

Pan Radny Michał Drewnicki, Panie Przewodniczący karta dla Pana. 

Pani Radna Grażyna Fijałkowska 
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Pan Radny Łukasz Gibała, Panie Przewodniczący karta dla Pana. 

Pan Radny Andrzej Hawranek, widziałem tu Pana Hawranka, nie będzie karty brał, nie, w 

dalszym ciągu nie. 

Pan Radny Dominik Homa, zapraszam. 

Pan Radny Józef Jałocha nieobecny. 

Pani Radna Małgorzata Jantos 

Pan Radny Dominik Jaśkowiec 

Pan Radny Adam Kalita 

Pan Radny Mariusz Kękuś 

Pan Radny Rafał Komarewicz 

Pan Radny Jakub Kosek 

Pan Radny Bolesław Kosior 

Pani Radna Małgorzata Kot 

Pan Radny Wojciech Krzysztonek 

Pani Radna Renata Kucharska 

Pan Radny Lech Kucharski 

Pani Radna Teodozja Maliszewska nieobecna. 

Pan Radny Łukasz Maślona, jest, zapraszam. 

Pan Radny Adam Migdał 

Pan Radny Stanisław Moryc zapraszam. 

Pan Radny Jan Stanisław Pietras zapraszam 

Pan Radny Włodzimierz Pietrus, zapraszam Pana Przewodniczącego. 

Pan Radny Sławomir Pietrzyk proszę bardzo Panie Przewodniczący. 

Pan Radny Edward Porębski 

Pani Radna Anna Prokop – Staszecka, zapraszam Panią doktor. 

Pan Radny Łukasz Sęk 

Pan Radny Marek Sobieraj, zapraszam Pana Radnego. 

Pan Radny Michał Starobrat, proszę bardzo. 

Pan Radny Grzegorz Stawowy 

Pan Radny Krzysztof Sułowski 

Pani Radna Alicja Szczepańska 

Pani Radna Agata Tatara nieobecna. 

Pan Radny Łukasz Wantuch 

Pani Radna Aleksandra Witek zapraszam 

Pan Radny Stanisław Zięba 

I Pan Radny Jerzy Zięty.  

Szanowni Państwo odczytam jeszcze osoby, które ewentualnie mogą podejść po kartę, Panie 

Przewodniczący muszę to zrobić. 

Pani Radna Iwona Chamielec 

Pan Tomasz Daros 

Pani Bogumiła Drabik 

Pani Grażyna Fijałkowska 

Pan Andrzej Hawranek 

Pan Dominik Jaśkowiec 

Pan Radny Jakub Kosek 

Pan Łukasz Sęk 

Pan Grzegorz Stawowy 

Pani Alicja Szczepańska. Proszę Państwa nie ma następnych osób. 

 



LXXVII nadzwyczajna SESJA RADY MIASTA KRAKOWA 

10 stycznia 2022 r. 
 

45 
 

Radny – p. E. Porębski 

Dziękujemy bardzo. Czy wszyscy Państwo oddali karty do głosowania? Wszyscy, Panie 

Przewodniczący bardzo prosimy o 10 minut przerwy. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Zróbmy od razu może. Radni mówią, że są gotowi. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Zapraszam, w takim razie Radny Jacek Bednarz, do głosowania. 

Pan Radny Artur Buszek zapraszam i podpis stosowny. 

Pan Radny Kazimierz Chrzanowski 

Pan Radny Michał Drewnicki, Panie Przewodniczący zapraszamy. 

Pan Radny Łukasz Gibała zapraszam. 

Pan Radny Dominik Homa 

Pani Radna Jantos Małgorzata 

Pan Radny Adam Kalita 

Pan Radny Mariusz Kękuś zapraszam 

Pan Radny Rafał Komarewicz 

Pan Radny Bolesław Kosior 

Pani Radna Małgorzata Kot 

Pan Radny Wojciech Krzysztonek 

Pani Radna Renata Kucharska zapraszam 

Pan Radny Lech Kucharski 

Pan Radny Łukasz Maślona 

Radny Adam Migdał 

Pan Radny Stanisław Moryc 

Pan Radny Jan Stanisław Pietras 

Pan Radny Włodzimierz Pietrus 

Pan Radny Sławomir Pietrzyk 

Pan Radny Edward Porębski 

Pani Radna Anna Prokop – Staszecka 

Pan Radny Marek Sobieraj 

Pan Radny Michał Starobrat 

Pan Radny Krzysztof Sułowski 

Pan Radny Łukasz Wantuch 

Pani Radna Aleksandra Witek 

Pan Radny Stanisław Zięba 

Pan Radny Jerzy Zięty.  

 

Radny – p. E. Porębski 

Czy wszyscy Państwo Radni oddali głosy? Dziękujemy bardzo. Panie Przewodniczący bardzo 

proszę pięć minut przerwy. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dobrze, bardzo proszę przerwa 5 minut, do 16.55, siedem minut, 16.55. 

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 16.55. 
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Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Szanowni Państwo już prawie minął czas przerwy, proszę wszystkich o zajęcie miejsca, 

będziemy sprawdzać kworum na początku, minęła godzina 16.55, proszę o sprawdzenie 

kworum. Mamy 19 zgłoszeń plus Przewodniczącego Andrzeja Hawranka widzę, plus Łukasza 

Wantucha, plus Dominika Homę, plus Pana Kazimierza Chrzanowskiego, plus Edwarda 

Porębskiego, Jana Pietrasa, Wojciecha Krzysztonka, Andrzeja Hawranka widzę, Pana 

Radnego, Przewodniczącego, stwierdzam kworum, wznawiam obrady, bardzo proszę 

Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie treści protokołu i podanie wyników 

głosowania. 

 

Radny – p. E. Porębski 

Dziękuję bardzo. Szanowny Panie Przewodniczący! Wysoka Rado!  

Protokół z głosowania tajnego na nadzwyczajnej sesji w dniu 10 stycznia 2022 roku w 

sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa Pana Artura Buszka na 

funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa. Komisja Skrutacyjna w składzie: 

Przewodniczący Edward Porębski, członek Pan Jan Stanisław Pietras, członek Pan Wojciech 

Krzysztonek i sekretarz Pan Adam Migdał. Ustawowy skład Rady Miasta Krakowa 43 

Radnych. Kart do głosowania oddano, czyli w głosowaniu wzięło udział 30 Radnych. Głosów 

ważnych, czyli ważnych kart do głosowania oddano 39. Głosów nieważnych, czyli 

nieważnych kart do głosowania oddano zero. Za głosowało 26 Radnych, przeciw 3 Radnych, 

wstrzymujący 1 Radny. W wyniku powyższego komisja stwierdza, że Pan Artur Buszek 

został wybrany na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa. Podpisała komisja 

w składzie jak wyżej. Szanowny Panie Wiceprzewodniczący gratulujemy wyboru i liczymy  

na dobrą współpracę dla dobra Rady, dla dobra mieszkańców miasta Krakowa. Dziękujemy 

bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękuję. Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa Pana Radnego Artura Buszka, serdecznie 

gratuluję w imieniu Rady Miasta Krakowa. Dziękuję również Komisji Skrutacyjnej za 

sprawne przegłosowanie tego głosowania, wcześniejszych wszystkich głosowań, bardzo 

sprawna praca. Czy Pan Wiceprzewodniczący Artur Buszek chciałby zabrać głos po 

wyborze? Zapraszamy. Nowo wybrany Pan Wiceprzewodniczący Rady Miasta Krakowa Pan 

Artur Buszek. 

 

Radny – p. A. Buszek 

Ja chciałem tylko serdecznie podziękować wszystkim Radnym, którzy głosowali na mnie za 

powierzone zaufanie i mam nadzieję na owocną współpracę przez te następne dwa lata tej 

kadencji. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękujemy bardzo serdecznie. Czy mamy jeszcze jakieś wnioski o zmianę, rozszerzenie 

porządku obrad, inne wnioski formalne? Jeśli nie, przechodzimy do następnego punktu 

zgodnie z porządkiem obrad. 

 

Oświadczenia i komunikaty. 
Pan Przewodniczący Adam Migdał bardzo prosimy. 
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Radny – p. A. Migdał 

Chciałem tutaj pogratulować Panu Przewodniczącemu nowemu Rady Miasta Krakowa, Panu 

Rafałowi Komarewiczowi jak również Wiceprzewodniczącemu Panu Arturowi Buszkowi i 

proszę Państwa chciałem Państwu powiedzieć, że Bieg Sylwestrowy odbył się, było bardzo 

wielu uczestników, blisko 2 tys., świetna organizacja i brałem udział w imieniu Rady Miasta 

Krakowa i w kategorii Radnych Miasta Krakowa zdobyłem pierwsze miejsce, tak, że dziękuję 

bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy, wielkie gratulacje. Pan Przewodniczący Sławomir Pietrzyk bardzo 

proszę. 

 

Radny – p. S. Pietrzyk 

Radny Sławomir Pietrzyk kłania się Państwu. Chciałem serdecznie podziękować wszystkim 

pracownikom, Radnym za lata współpracy. Dzisiaj odebrałem wiele wyrazów sympatii, za co 

dziękuję. Również uścisnęliśmy się z Panią Radną Szczepańską, mam nadzieję, że to nasz 

spór definitywnie kończy i był to uścisk serdeczny i przyjacielski. Sądzę, że będziemy dalej 

współpracować, nie mam do nikogo urazy, przepraszam, jeżeli byłem wobec kogoś nie w 

porządku, jestem przekonany, że dalej będę w rodzinie Radnych Miasta Krakowa mile 

widziany i będziecie Państwo mile wspominać moje sesje. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Panie Przewodniczący. Również w imieniu Rady bardzo dziękuję za te 

wiele lat współpracy, wiele lat prowadzenia sesji i sądzę, że to również będzie zapamiętane. 

Czy ktoś z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę, wobec czego 

ostatnim punktem sesji jest 

 

Zamknięcie Sesji. 
Zamykam obrady LXXVII nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Krakowa. Oczywiście, 

obecność, proszę o sprawdzenie listy obecności. Jeszcze czekamy tutaj na Radnych, którzy 

byli na dole, a muszą pójść do swoich sal, po głosowaniu byli tutaj, bo głosowali. Na 

spokojnie poczekamy. Proszę wyświetlić listę obecności. Pan Radny Józef Jałocha nieobecny, 

Pan Przewodniczący Dominik Jaśkowiec nieobecny, Pani Teodozja Maliszewska nieobecna i 

Pani Agata Tatara nieobecna. Szanowni Państwo zamykam obrady LXXVII nadzwyczajnej 

Sesji Rady Miasta Krakowa. Jeszcze raz serdecznie gratuluję nowemu Przewodniczącemu 

Rady Miasta Krakowa Rafałowi Komarewiczowi oraz Wiceprzewodniczącemu Arturowi 

Buszkowi. Dziękuję serdecznie Państwu, do widzenia.  

 


